
Протокол
№ 49

Днес 25.01.2011 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха
следните Общински съветници:

г-н Иво Гигов
г-н Найден Найденов
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-н Александър Герасимов – Дир. Дирекция “ХД” при Община Монтана
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана
г-жа  Юлия Игнатова – гл. Експерт „Строителство” при Община Монтана
г-жа Мариела Живкова – Управител на “РДО” ЕООД
г-н Замфир Замфиров – Управител на “Общински пазар” ЕООД 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля да заемете местата си в залата. У-ми дами и г-да 
общински съветници, от 33-ма общински съветници в залата присъстват 30, имаме необходимия 
кворум и можем да започнем работа. Откривам 49-та сесия на ОбС – Монтана. Предварително Ви е 
раздаден проекта за Дневния ред на днешната сесия. Има ли някой, който желае да вземе отношение 
по така предложения проект за Дневен ред за работа на днешната сесия? Не виждам. Преминаваме 
към гласуване на този Дневен ред за днешната сесия да гласува

„За” – 28, 
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-2/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне на размера на местните данъци на
територията на община Монтана, приета с решение №36/12.02.2008 г. /изм. и доп. с решение 
№231/29.01.2009 г., р-е №398/21.01.2010 г./ 

2. 08-01-3/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за ІV-то тримесечие на 2010 г. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана.

3. 08-01-4/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно отчет на общинския дълг за 2010 год. 

4. 08-01-5/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ – План-схема за оптична кабелна мрежа през имоти 
публична общинска собственост от кв. 54 до кв.106 по регулационния план на III ти и IV ти

микрорайон и Централна градска част /ЦГЧ/, гр.Монтана, община Монтана.
5. 08-01-6/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно разпределение на преходния остатък от 2010 г.
6. 08-01-7/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно статут на художествена галерия “Кирил Петров” - Монтана
7. 08-01-8/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно трапезария за диетично хранене и обслужване на социално слаби.
8. 08-01-9/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на управителя на “Регионално 
депо за отпадъци - Монтана ЕООД, гр. Монтана.
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9. 08-01-10/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на управителя на “Общински 
пазар” ЕООД, гр. Монтана.

10. 08-01-11/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Схема за 
безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.1-10/2010: „Подкрепа за създаване и промотиране на 
иновативни културни събития”.

11. 08-01-12/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост.

12. 08-01-13/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на право на прокарване на газопроводно отклонение и сервитут през общински 
имот.

13. 08-01-14/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана.

14. 08-01-15/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на строеж на кабелни шахти.

15. 08-01-16/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне и администриране на местни такси и 
цени на услуги на територията на Община Монтана.

16. 08-01-17/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно годишен план за приватизация за 2011 г.

17. 08-01-18/14.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на план-сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на 
битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на 
такса за битови отпадъци 2011 г.

18. 08-01-20/17.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2010 г.

19. Питания.
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС –

Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам.Председател на ОбС – Монтана. 

Преди започването на нашата същинска работа искам да съобщя, че има положително 
становище на комисиите, както водещите така и останалите комисии, които разгледаха докладните 
записки, като на пет от докладните записки има и направени допълнения и изменения. На влизане Ви 
е раздадена нова Докладна записка с проект за решение 08-01-16, която имаше промени по време на 
обсъждането в комисиите, но за по-голяма яснота е предложен този текст, който ви е раздаден преди 
заседанието.   

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-2/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне на размера на 
местните данъци на територията на община Монтана, приета с решение №36/12.02.2008 г. /изм. 
и доп. с решение №231/29.01.2009 г., р-е №398/21.01.2010 г./ 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Започваме работа по т.1 от днешния Дневен ред. Вносителите 
на Докладна записка? Става въпрос за Наредбата за определянето размера на местния данък на 
територията на Община Монтана. Заповядайте г-н Живков.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, силна и 
успешна нова 2011 година, това е първата ни сесия, с която стартираме в годината. От сърце желая на 
всички ви късмет и здраве в тази година. Надявам се, това е последната година в този мандат на 
всички ни, че тя ще бъде в името и интереса на гражданите на Монтана, както и между другото почти 
цялата работа в този мандат до края. По отношение на Дневния ред и първа точка искам да благодаря 
от една страна за внимателното разглеждане на това са две сесии една след друга определящи по 
принцип в началото на годината. Искам да кажа общото си становище, че приемам предложенията, 
които са направени от различните комисии по различните докладни. Взимам повод сега само в първа 
точка по отношение промените в Наредбата за определяне размера на местните данъци на 
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територията на Община Монтана за да кажа, че в едната от комисиите мисля, че това е ПК по 
Общинска собственост и ТСУ, ако има нещо, като пропуск вие ще ме допълните има едни 
предложения да отпадне ал. 2 на т.11.1 и вместо ЗМДТ да се запише другата абревиатура ЗИД на 
ЗМДТ. Имам представа за коментарите, които бяха направени тук. Аз мисля, че така както и и 
цялостното ни поведение на всички бих казал в този мандат е това, което предлагаме в тази наредба е 
съвсем коректно, нормално и поносимо. Ние ще се включим в тази част от българските общини, 
които няма да товарим с допълнителен туристически данък хората, които се занимават с 
туристическа дейност. Поради тази причина въпреки дебатите, които минаха се радвам, че като цяло 
сте подкрепили това предложение тук. Имайки предвид ситуацията и имайки предвид работата, като 
цяло, затова моето предложение след коментара и след вашите дебати в комисиите в ОбС ние ще 
влезем в тази група общини смятаме, че и това усилие данъчно, което понася в момента бизнесът е 
достатъчно, за да бъде коригирана, каквито предложения имаше. Между другото не само коментари в 
Община Монтана, а на всякъде. Затова приемам г-н Председател предложението, което са направили 
двете комисии, ако записа е точен за корекция на тези текстове и отново казвам благодаря за 
крайното решение и подкрепа за предложението по отношение на измененията в наредбата.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата има ли желаещи да вземат отношение 
по тази Докладна записка? Заповядай г-н Аспарухов.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: От място ще кажа. В комисиите, в които участвах по 
Евроинтеграция и Общинска собственост наистина дебатирахме нещата. В съвсем работен характер 
направихме едни изчисления при някаква категоризация на туристическите заведения за спане, какви 
резултати ще се получат, но след всички дебати, които станаха стигнахме до извода, че даже и 
съобразено с предложеното на администрацията съгласно новите законови разпоредби се увеличава 
данъка или таксата с 2,8 и затова всички единодушно приехме предложението да запазим тези числа, 
както бяха до сега 0,30 лв. за селата и 0,50 за града, защото макар и с такива цифри наистина 
абсолютната стойност при 30% увеличение, което налага законодателя се увеличава с 2,8 пъти, което 
за бизнеса и предвид самия характер на туризма по нашия край никак не е малък. Това го давам за 
пояснение, като работа на нашите комисии, защото може и при гражданите да възникне този въпрос. 
Не знам при колегите в другите комисии дали са го коментирали въпроса, но в крайна сметка мисля, 
че това е решението, което трябва да подкрепим. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аспарухов. Други желаещи има ли? Не 
виждам. Така или иначе имаше изказвания, преминаваме към прекратяване на разискванията. Моля 
онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по т.1 да гласува

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Така или иначе комисиите са направили предложения, приемат се от администрацията да го 

подложим на гласуване явно, след което преминаваме към поименно гласуване на текстовете за 
проекта за решение. Моля онези от вас, които са „за” становищата на комисиите по ТСУ, Общинска 
собственост, където основно там беше дебатирано, дебатирано беше и в останалите комисии по 
Бюджет и финанси, която е водеща и прие тези предложения, които са пред вас – „Да отпадне ал. 2 на 
т.11.1” и „т.11.3 вместо ЗМДТ да стане ЗИДЗМДТ”, моля да гласува

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Преминаваме към поименно гласуване на вече уточнения текст 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
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Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 568

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, чл.1, ал. 2 от ЗМДТ и  чл. 79 от АПК
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. В чл. 2 се прави следното допълнение:
Създава се нова т. 7:
„7. Туристически данък;”.
2. В чл. 5 се правят следните изменения и допълнения:
2.1. Алинея 2 се изменя така:
„(2) Невнесените в срок данъци по тази наредба се събират заедно с лихвите по Закона 

за лихвите върху данъци, такси и други подобни държавни вземания. Принудителното 
събиране се извършва от публични изпълнители по реда на Данъчно-осигурителния 
процесуален кодекс или от съдебни изпълнители по реда на Гражданския процесуален 
кодекс.”

2.2. В ал. 3 се създава изречение второ: 
„Когато в нормативен акт е предвидено изискване за представяне на удостоверение по 

чл. 87, ал. 6 от Данъчно-осигурителния процесуален кодекс, за задължения за данъци и такси 
по ЗМДТ се представя удостоверение само за задълженията за данъци и такси към общината 
по постоянен адрес, съответно седалище, на задълженото лице.”

3. В чл. 7 ал. 4 се отменя.
4. В чл. 8 се правят следните допълнения:
4.1. В ал. 2 накрая се добавя „или съответната част от него”.
4.2. Създава се ал. 5:
„(5) За имот - държавна или общинска собственост, данъчно задължено е лицето, на 

което имотът е предоставен за управление.”
5. В чл. 11 се правят следните изменения:
5.1. Алинея 1 се изменя така:
„(1) Данъкът върху недвижимите имоти се плаща на две равни вноски в следните 

срокове: от 1 март до 30 юни и до 30 октомври на годината, за която е дължим.”
5.2. Алинея 2 се изменя така:
„(2) На предплатилите от 1 март до 30 април за цялата година се прави отстъпка 5 на 

сто.”
6. В чл. 17 се правят следните изменения:
6.1. Алинея 1 се отменя.
6.2. Алинея 2 се изменя така:
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„(2) Данъчната оценка на недвижимите имоти на предприятията, е по-високата между 
отчетната им стойност и данъчната оценка съгласно приложение №2, а за жилищните имоти 
- данъчната им оценка съгласно приложение № 2”.

7. В чл. 46 се правят следните изменения допълнения:
7.1. Алинея 1 се изменя така:
„(1) Данъкът върху превозните средства се плаща на две равни вноски в следните 

срокове: от 1 март до 30 юни и до 30 октомври на годината, за която е дължим. На 
предплатилите от 1 март до 30 април за цялата година се прави отстъпка 5 на сто.”

8. В чл. 52, ал. 1 т. 2 се изменя така:
„2. физическите лица, включително едноличните търговци, които извършват с личен 

труд през цялата данъчна година два или три вида патентна дейност от посочените в т. 1 - 36 
от приложение № 4, заплащат патентния данък само за тази дейност, за която определеният 
данък e с най-висок размер; за извършване на повече от три дейности облекчението не се 
прилага;” 

9. В глава втора се създава раздел VІ, с което се отменя в глава трета раздел ІV 
„Туристическа такса” от Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Монтана/приета с р-е № 426/05.03.2003 г. и 
последно променена с р-е №547/18.11.2010 г./

„Раздел VІ
Туристически данък
Чл. 57. (1) С туристически данък се облагат нощувките.
(2) Данъчно задължени лица са лицата, предлагащи нощувки.
(3) Лицата по ал. 2 внасят данъка в приход на бюджета на общината по 

местонахождение на средствата за подслон и местата за настаняване по смисъла на Закона за 
туризма. 

(4) Данъкът задължително се посочва отделно в документа, издаден от данъчно 
задълженото лице към лицето, ползващо нощувка.

(5) Лицата по ал. 2 подават декларация по образец до 30 януари на всяка година за 
облагане с туристически данък за предходната календарна година.

Чл. 58. (1) Общинският съвет определя с наредбата по чл. 3, ал. 1 размера на данъка в 
граници от 0,20 лв. до 3,00 лв. за всяка нощувка съобразно населените места в общината и 
категорията на средствата за подслон и местата за настаняване. 

(2) Размерът на дължимия туристически данък за средствата за подслон и местата за 
настаняване се определя, както следва: за селата – 0,30 лв. за нощувка, а за град Монтана –   
0,50 лв. за нощувка.

(3) Размерът на дължимия данък за календарния месец се определя, като броят на 
предоставените нощувки за месеца се умножи по размера на данъка по ал. 2. 

(4) Дължимият данък по ал. 3 се внася от данъчно задължените лица до 15-о число на 
месеца, следващ месеца, през който са предоставени нощувките.

(5) Когато сборът на данъка по ал. 3 за календарната година е по-малък от 30 на сто от 
данъка, определен при пълен капацитет за средството за подслон или мястото за настаняване, 
разликата се внася от данъчно задълженото лице в приход на бюджета на общината по 
местонахождение на средството за подслон или мястото за настаняване до 1 март на 
следващата календарна година, независимо дали обектът се използва. 

 (6) Разликата по ал. 5 се определя по следната формула:
Р = (РДхПКхДх30/100) - ДД,
където:
Р е разликата за внасяне;
РД - размерът на данъка по ал. 2; 
ПК - пълният капацитет на броя на леглата в средството за подслон или мястото за 

настаняване за календарната година; 
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Д - брой дни в годината; 
ДД - сборът на дължимия данък по ал. 3 за календарната година.
Чл. 59. Приходите от туристическия данък се разходват за мероприятия по чл. 10, ал. 2 

от Закона за туризма”
10. В приложение № 4, към глава втора, раздел VІ, т. 21 след думата „видеокасети” се 

добавя „или записи на електронен носител”.
11. В преходните и заключителните разпоредби се въвеждат следните изменения:
11.1. В § 1. (1) За 2011 г. Общинският съвет определя размерите на данъка върху 

недвижимите имоти до 31 януари 2011 г. В случай че в този срок не са определени нови 
размери, за 2011 г. се прилага размерът на данъка върху недвижимите имоти, действащ към 31 
декември 2010 г.

11.2. Създава се нов параграф 2:
(1) Общинският съвет определя размерите на туристическия данък за 2011 г. до 31 

януари 2011 г. 
(2) Размерът на дължимия туристически данък за януари 2011 г. за средствата за 

подслон и местата за настаняване се определя, както следва:
1. категория 1 звезда - 0,60 лв. за нощувка;
2. категория 2 звезди - 0,80 лв. за нощувка;
3. категория 3 звезди - 1,00 лв. за нощувка;
4. категория 4 звезди - 1,00 лв. за нощувка;
5. категория 5 звезди - 1,00 лв. за нощувка.
(3) Декларацията по чл. 61р, ал. 5 от ЗМДТ не се подава за предоставените нощувки 

през 2010 г.
11.3. Създава се нов параграф 3:
“Лицата, предоставящи услугата настаняване в средствата за подслон и местата за 

настаняване, в срок два месеца от влизането в сила на ЗИДЗМДТ предоставят писмена 
декларация с информация за броя на леглата в средството за подслон или мястото за 
настаняване пред категоризиращия орган по чл. 52 от Закона за туризма.”

11.4. Досегашните § 2, 3, 4, 5, 6 и 7 стават съответно § 4, 5, 6, 7, 8 и 9.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-3/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно одобряване командировки за ІV-то тримесечие на 2010 г. на Кмета 
на Община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред. Вносителите? От 
залата? Няма. Преминаваме към гласуване, което е поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова ---- Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов Не гласува
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
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Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 569

На основание чл.25, ал.2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл.8, ал.4 
от Наредбата за командировките в страната 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната 
Отчета за изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на 
общински съвет и Кмета на Община Монтана за ІV-то тримесечие на 2010 год.

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-4/11.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно отчет на общинския дълг за 2010 год. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? От 
залата?  Има ли желаещи от залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 570

На основание чл.9 от Закона за общинския дълг
Общински съвет - Монтана

Реши:
Приема на основание чл.9 от Закона за общинския дълг Отчета за състоянието на 

общинския дълг на Община Монтана за 2010 год.
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ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-5/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ – План-схема за оптична кабелна 
мрежа през имоти публична общинска собственост от кв. 54 до кв.106 по регулационния план на 
III ти и IV ти микрорайон и Централна градска част /ЦГЧ/, гр.Монтана, община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Няма. От залата?  Става въпрос за едно искане от Министерството на регионалното развитие, което
беше коментирано и има положително становище на всички комисии. Има ли желаещи да вземат 
отношение? Не виждам. Това решение се приема с обикновено гласуване. Моля онези от вас, които 
са „за” това решение да гласува 

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 571

На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява ПУП – План-схема за оптична кабелна мрежа през имоти публична 
общинска собственост от кв.54 до кв.106 по регулационния план на III ти и IV ти микрорайон  
и ЦГЧ гр.Монтана както следва от технологична шахта ШКС-03-1 предвидена да се изгради 
в урегулиран поземлен имот /УПИ/ IV, кв.54 по регулационния план на III ти и IV ти 
микрорайон гр.Монтана (поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.10.590 по 
кадастралната карта на гр.Монтана) – държавна публична собственост, по улица с ОТ 1411-
122-299 (ПИ 48489.10.320) – общинска публична собственост, улица с ОТ 300-299 (ПИ 
48489.10.297) – общинска публична собственост, улица с ОТ 299-301-302-303-295-399 (ПИ 
48489.11.482) – общинска публична собственост, улица с ОТ 399-400-407 (ПИ 48489.11.260) 
– общинска публична собственост, улица с ОТ 407-406-405-404-412 (ПИ 48489.11.571) –
общинска публична собственост, улица с ОТ 412-413-414-415 (ПИ 48489.11.575) – общинска 
публична собственост, улица с ОТ 415-416 (ПИ 48489.8.9) – общинска публична собственост 
и улица с ОТ 416-417-419-422 (ПИ 48489.8.298) – общинска публична собственост до 
съоръжения в УПИ XII, кв. 106 (ПИ 48489.8.31) – държавна частна собственост.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-6/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно разпределение на преходния остатък от 2010 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред. Вносителите?
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н председател, дами и г-да съветници, от точките, които минават 
в тачи част на годината и решенията, които приемаме обикновено разпределението на преходния 
остатък е постоянна точка. Искам да обърна внимание на няколко неща, които сте видели. Разбрах, че 
е имало констатации и питания в някои от комисиите. Като цяло смятам, че 2010 година бюджетът 
беше по-добър и по-балансиран от 2009, говоря за бюджета на Монтана. Затова, ако има повече 
въпроси или информация ще бъде в последната точка от днешния Дневен ред, по-точно 
предпоследната, защото питания е последната. В бюджета за 2010 ние имаме неразплатети около 
1 200 000 лв., които са по-малко отколко за същия период в предходната година. В същия момент 
имаме преходен остатък отново, в случая 1 054 000 лв. в делегирани от държавата дейности. Искам да 
кажа няколко думи в тази посока, огромна част от този преходен остатък е във Функция 
„Образование”, във всичките и звена на функцията, те са около 920 000 лв., в Социалното 
осигуряване също, в Културата също, това е справката и се е получили след като сме изпълнили 
всички решение в ЗИДЗДБ за предходната година. Това нещо ние не можем да го коментираме, 
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законодателството и стандартите са такива, че в този случай в делегираните от държавата дейности се 
получава този преходен остатък. Искам да ви съобщя, че сметките на всичките тези звена и 
заведения, имаме 72 второстепенни разпоредители и като първостепенен разпоредител Кмета на 
Монтана е най-големия работодател в Област Монтана искам да кажа, че всичко коректно е 
преведено до стотинка по сметките на звената. Между другото използвам случая да кажа, защото по 
натам ще стане въпрос пак, взаимоотношенията с централния бюджета за януари са също на 100% 
коректни. Онова, което е предвидено в тази част от 1/12 преди приемане на бюджета по отношение на 
субсидии, на изравнителна, на трансфери и на преходен остатък и от наша страна и от другата към 
днешна дата е точно и коректно и ние в значителна степен сме намалили голяма част от тези не 
разплатени задължения, които имаме към 31.12.2010 година. В този случай искам да подчертая, че 
примерно три години по назад имахме възможност да коментираме и да преразпределяме преходния 
остатък, след промените, които бяха направени 2008 г. вече преходния остатък, които е в определена 
функция отива като преходен остатък в тази функция делегираните от държавата дейности. Ние не 
можем да коментираме и не можем да извадим от това, което в момента има, като преходен остатък в 
Образование да го трансферираме в някоя от другите функции. Така че това се е получило от 
работата ни в годините, освен над милион задължение имаме и над милион преходен остатък, които 
отново казвам в законоустановения срок е преведен по сметките на всички второстепенни 
разпоредители без изключение.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. За изказвания? Иво Иванов, заповядай.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, г-н Кмете, колеги, на комисията по Общинска 

собственост повдигнахме един въпрос и имаме едно решение на комисията, което е нормално да не 
влезе в тази справка, до толкова до колкото то не касае решението, което днес ще вземем. Прави ми 
впечатление, че за поредна година имаме преходен остатък в образованието, така също ми прави 
впечатление и нещо друго, че те са по-скоро една, две негативни тенденции, фактът е, че в 
образованието собствеността е общинска – училищата. Общината в десетте, единадесетте години, в 
които съм съветник вложи не малко средства в училищата, в покриви, в дворове. Последния пример 
беше немската и математическата гимназия с двора, V-то училище с дограмата и т.н. комисията 
изразява мнение, че на някаква среща с директорите на училищата имаме желание да присъстваме и 
предложението на г-н Нистор Каменов беше да заделят малко повече средства за поддържането на 
общинската собственост. Това е начинът, при който ние искаме тези средства да не отиват само за 
допълнително материално стимулиране, аз не казвам заплатите дали са малки или големи, но искаме 
и да поддържаме базата в едно добро състояние. Нормално е да пестиш примерно от чистач, но не е 
нормално да тънеш в боклуци, т.с. ти можеш да пестиш до някъде, но от тук нататък се получава, че 
примерно в центъра на Монтана в един от дворовете на едно от училищата не е влизал чистач в 
последните три години, примерно. Затова ние искаме да приканим, ако срещаме и разбиране и от 
Общинската администрация да приканим директорите все пак да поддържат в едно добро състояние 
общинската собственост. Още един пример ще дам – то е преди три или четири години мина една 
програма, с която се осветиха четири от възловите сгради на Монтана, това е Общината и Областна 
администрация, сградата на ПМГ и немската гимназия, познайте колко лампи светят в една от тези 
сгради, те са под 20%. Когато се направи нещо, то трябва да се поддържа, за да го имаме 
продължително време. Любимото ми рекламно послание е, че „Силата е нищо без контрол”, ако не 
упражним достатъчен контрол нормално е, всички сме хора – къде да идат парите? – те ще отидат за 
допълнително материално стимулиране, не на друго място и мисля, че това е практиката до момента.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иванов. Други изказвания? Не виждам. 
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Иванов, бях запознат предварително с 
предложението на Вашата комисия. Искам да кажа, че до мен също има сигнали на граждани, които 
са прочели и разбрали, че по сметките на училищата има 1 милион лева и това е факт. В същия 
момент е недопустимо да се събират пари по 50,00 лв. от родител, освен в качеството си на Кмет, 
съветници и други, които сме тук ние сме и родители и граждани и че е недопустимо събирането на 
пари за поддържането на материално техническата база при положение, че да кажем примерно аз 
знам наизуст парите по сметките на учебните и на социалните и на здравните заведения, които са под 
юрисдикцията на общината. Недопустимо в тази част смятат хората в това, което са ми изпратили 
една група в момента, да се събират допълнително пари от родители за някакъв ремонт, когато 
примерно по сметката си имаш 143 хиляди лева, да събираш по 50,00 лв. от родители е не коректно 
меко казано. В тази връзка искам да ви кажа, че с оглед подготовката на следващата сесия и на 
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бюджета за 2011 година аз ще изпълня това предложение, защото аз се срещам с всички звена, с 
всички функции, които са част от общинския бюджет и ще поканя двете комисии да дойдат на тази 
среща да чуете и да зададете Вашите въпроси. В никакъв случай не се коментира, ние законодателно 
не можем да коментираме друго разпределение освен това. Искам да ви кажа, че половината от 
учебните заведения при разработването на Бюджет 2010 имат вече материална компонента за 
материално техническа база и трябва да кажа, че аз мога да посоча учебни завадения, които 
инвестираха в тази база, спирам на V-то училище. Да, ние съфинансираме да, това е публична 
общинска собственост, в същия момент в продължение на пет, шест години, ние сме подменили 
почти всичко като дограма, като покриви, като дворове, като осветление на тези учебни заведения –
училища, защото има учебни заведения – детски градини и има учебни заведения – други такива. Тъй 
като става въпрос за делегиран бюджет, затова Вашите въпроси и желанието да се видите с част от 
второстепенните разпоредители, аз лично тогава, когато коментираме срещата и когато коментираме 
Бюджет 2011 год. поискал съм справка всяко едно учебно заведение, колко от парите, които има в 
момента е използвал за материално техническа база и е изпълнил тази компонента. Ние и вие сме 
орана, който можем да зададе въпрос, да окаже контрол и да се поинтересува или да коригира нещо, 
ако нещо е нарушено. Аз като първостепенен разпоредител мога да спра субсидията на което и да е
звено в подобна ситуация тогава, когато контролните органи установят нещо друго. Смятам, че не е 
лошо след като имаше питане и не само от един съветник и не само от един гражданин дали това е 
вяно и дали това е факт – Да, така е, да факт е, да 1 054 000 лв. извън редовните субсидии в момента 
се намират по сметките на тези учебни заведения. Ако в някое учебно заведение е студено в момента, 
затова не е виновен Кмета, нито ОбС, защото когато имаш претенции да си мениджър и да си на 
делегиран бюджет не може да се оправдаваш със смешни неща, защото в повечето случай не може да 
се експлоатира темата – ние нямаме пари. Затова аз предупредих директорите, това не е за първи път, 
че част от общинските съветници искат да получат тази информация. Искам да кажа, че няма нито 
едно нарушение, хората са коректни, нека да бъдем и ние коректни в тази част. Аз мисля, че седем, 
осем от учебните заведения инвестираха в материално техническата база, други се канят в момента да 
го правят и те няма как да скрият тази информация, защото към 30.12 те са длъжни да преведат по 
сметките общината, а сега през Януари аз да предприема обратното действие съгласно законовите 
разпоредби. Така че ви обещавам при подготовката на Бюджет 2011, който ще го гледаме на 
следващата сесия също спазвайки законоустановения срок ще поканя двете комисии или които иска 
от останалите съветници, ако прояви интерес по темата. Аз мисля, че в случая става въпрос не само за 
образованието, защото веднага ще Ви кажа, две от предложенията които касаят социалните услуги 
едно от най-тежките заведения - Дома за възрастни с физически увреждания /ДВФУ/ е с.Г.Вереница, 
които имат преходен остатък от това, което вие в момента ще гласувате и ще подкрепите законово 
обосновано, както и Комплекса за социални услуги /КСУ/, те са поддали искане за закупуване на 
транспортни средства, които да обслужват хора, които са инвалиди и които имат нужда от подобни 
автомобили и ако автомобила за млечната кухня ще го предложа в местната част, защото заради 
корекции и определени неизпълнения това нещо не стана, в делегирането от държавата дейности две 
от тези звена аз ще предложа от преходния остатък, който има тук, които са на директно подчинение 
тук, да могат да вземат тези транспортни средства и да могат хората, които имат нужда в единия 
случай са деца в другия са възрастни с увреждания да бъдат обслужвани както трябва. Няма никаква 
пречка това нещо да стане и да се случи и уведомих директорите, че предложенията за подобни неща 
ще бъде направено точно от преходния остатък, който го имат в момента, за да не се коментира само 
и единствено, което е свързано с ДМС и работно облекло. Тогава, когато едни шест месеца по четири 
дни са в неплатена, а в другата част другата картина е обратна, разбира се ние носим отговорност за 
всички и аз и вие като цяло. Така че ще имам в предвид и ще ви съобщя деня, в който ще бъде гледан 
Бюджета за 2011 год. и ще ви дам справка на всеки един, как е изпълнена материалната компонента в 
„Х” училище без значение за 2010 год. и ако искате в тази част може да зададете вашите въпроси.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Други, които желаят да вземат 
отношение по тази точка от Дневния ред? Не виждам. Преминаваме към прекратяване на 
разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват с вдигане 
на ръка

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
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Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се                

Решение
№ 572

На основание § 29, ал.2 от Преходните и заключителните разпоредби на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2010 г.       

Общински съвет - Монтана
Реши:

Преходният остатък реализиран в края на 2010 г. в размер на 1 054 142 лв. да се 
използва, както следва:                          /в лева/

Разходи 1 054 142
Държавни дейности 1 053 380
Функция ІІІ “Образование”
в т.ч. за Просвета- възстановени суми 
по делегирани бюджети

914 778

в т.ч. за Собствен бюджет   20 583
Дейност - ЦДГ и ОДЗ 26 852
Дейност -  Подготвителна полудневна 
група в училище

1 249

Дейност - Общообразователни училища 877 226
в т.ч.: валутна с-ка ГПЧЕ 13 641 13 641
Дейност  -Общежития 23 092
Дейност - Други дейности по 
образованието -по проект

20 583

Всичко за функцията: 949 002
Функция V “Социално осигуряване, 
подпомагане и грижи”
в т. ч: - възстановени суми по 
делегирани бюджети

84 099

Дейност – Домове за възр. хора с увр.    6 406
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(ДВФУ-Г.Вереница)
Дейност - Център за временно 
настаняване (ДСП )

15 620

Дейност -  Дневни центрове за стари 
хора (ДСП )

16 039

Дейност -  Дневни центрове (ДЦДМУУ) 23 806
Дейност - Център за обществена 
подкрепа (КСУ )

22 079

Дейност - Кризисен център(КСУ ) 149
Всичко за функцията: 84 099
Функция VІІ „Почивно дело, 
култура, рел.дейн.” 
Дейност – Музей и худ.галерии с рег. 
характер

6 700

Дейност – Библиотеки с нац.и 
рег.характер

13 579

Всичко за функцията: 20 279
Местни дейности   762
Функция ІІІ “Образование”
Дейност - ЦДГ и ОДЗ (Просвета- възст.
суми по делег.бюдж.)

762

Всичко за функцията: 762

Всичко за бюджета: 1 054 142
Настоящето решение да се вземе под внимание при изготвяне на бюджета за 2011 год. 

с цел разпределение на кредитите по параграфи и бюджетни звена.

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-7/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно статут на художествена галерия “Кирил Петров” – Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, предстои да прецизираме 
едно решение от 1993 год. може би от всички, които сме в тази зала само г-н Светлин Николов е бил 
съветник тогава за да го направим по-добро и по-работещо, говорим за музея и за галерията. По този 
начин запазваме дейността, това е делегирана от държавата дейност. Благодаря ви за разбирането и 
подкрепата, ние сме длъжни освен това да подкрепим Правилника. Със Зам. министъра Чобанов 
говорих, с Министър Рашидов такъв е редът за работа в тези институции, така че ние трябва да го 
одобрим тук и след това трябва да предложим и на Министъра да потвърди нашето решение по 
отношение на Правилника. Така че благодаря ви за положителното становище на комисиите, отново 
казвам и тази и особено следващата докладна по никакъв начин няма да намали дейността, която 
изпълняват тези институции, както и няма да доведе до други сътресения.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата желаещи за изказване? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване на предложението за решение

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов ----
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Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров ----
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се                

Решение
№ 573

На основание чл. 4, (1) от ЗЗРК, чл. 28. (1), чл. 29, чл. 31 от ЗКН и чл. 17, (1), т. 5, чл. 20 
от ЗМСМА

Общински съвет - Монтана
Реши:

1.  Художествена галерия “Кирил Петров” да бъде включена като отдел в структурата 
на Регионален исторически музей – Монтана.

2. Правилникът за дейността на Регионален исторически музей – Монтана да бъде 
актуализиран съгласно структурните промени и бъде предложен за утвърждаване от 
министъра на културата.

3. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-8/12.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно трапезария за диетично хранене и обслужване на социално слаби.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред, а именно  
трапезария за диетично хранене и обслужване на социално слаби, също преструктуриране, вливане, 
преливане и т.н. по отношение на тези две социални заведения. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, като говоря за 
оптимизиране и за гледане на структурата веднага смятам, че това е още едно адекватно решение, 
което ще направим заедно и от което няма да пострада дейността на Трапезарията за диетично 
хранене. Искам да кажа веднага, че от една страна ще изчистим абревиатурата към текстове, защото в 
края на миналия Век или в средата е било по един начин по обясними причини, сега е малко по-
различно, от друга страна искам да кажа, че по никакъв начин няма да бъде коригирана закрита 
дейността на трапезарията за диетично хранене, т.с. всичко това, което го има в момента, като работа 
и като функция ще остане. Разбира се както и във всички останали звена има резерви и с оглед на 
това, че в следващата ни сесия ще гледаме Бюджета ни за 2011 год. ние сме се постарали да намерим 
тези резерви така че по никакъв случай да не пострада обслужването на хората, които имат нужда от 
диетично хранене. В решението, които ги има точките 1; 2; 3 и 4 и определянето на числеността на 
Домашния социален патронаж искам да кажа, че това е определянето на патронажа на делегираните 
от държавата, т.с. на местните дейности, които ние преструктурираме има две отделни звена, които са 
делегирани от държавата дейности. Така че на практика още две са бройките, които ги имаме в 
социалния патронаж, но които не са предмет на този коментар. Аз мисля, че това наистина е добро 
решение, затова да може по-ефективно да работи това звено в тази година и занапред.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата има ли желаещи за изказване? От 
комисията по Бюджет и финанси има предложение за включване в т.3 след “недвижимо имущество” 
да се добави “на Трапезария за диетично хранене и обслужване на социално слаби”. Има ли някой, 
който желае да вземе отношение по този въпрос? Не виждам. Първо гласуваме с обикновено 
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гласуване добавката, която се предлага в т.3 след това поименно гласуване на проекта за решение. 
Моля онези от вас, които са „за” промяната, за допълването на т.3 с текста предложен ви да гласува

„За” – 30, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Преминаваме към поименно гласуване на вече уточнения текст

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 1
Приема се                 

Решение
№ 574

На основание чл. 17, ал. 1, т.7 и чл. 20 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Да се закрие Трапезария за диетично хранене и обслужване на социално слаби 
считано от 01.03.2011 г.

2. Възлага дейността за диетично хранене на Домашен социален патронаж.
3. Предоставя движимото и недвижимо имущество на Трапезария за диетично 

хранене и обслужване на социално слаби /акт за частна общинска собственост №135 от 
22.04.1999 г./ за управление на Домашен социален патронаж считано от 01.03.2011 г.

4. Определя численост на персонала на Домашен социален патронаж от 31 бр.  
считано от  01.03.2011 г.

5. Възлага изпълнението на решениeтo на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ОСМА: 08-01-9/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на 
управителя на “Регионално депо за отпадъци - Монтана ЕООД, гр. Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от днешния Дневен ред, има предложение 
от комисиите за допълване на т.1 след „три години” запетая „считано от 01.03.2011 година”. Осма и 
девета точка са точки, по които имаме две възможности за гласуването и при избирането на 
управителите, на вече утвърдили се управители на двете дружества, възможностите са за явно 
поименно гласуване и другата възможност е за тайно гласуване. Имаме готовност и за тайно 
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гласуване. Чакам вашето предложение за начина, по който да стане гласуването на проекта за 
решение. Иво Иванов, заповядай.

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, г-н Кмете, колеги, с оглед на по-дългия Дневен ред, 
който е характерен за нас предлагам явно и поименно гласуване на следващите две точки.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за процедурата. Възражения? Други предложения? 
Не виждам. Гласуваме предложената процедура за явно поименно гласуване на т. 8 и т. 9 от днешния 
Дневен ред. Моля онези от вас, които са „за” явно поименно гласуване да гласуват

„За” – 30, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
По отношение на т.1 с обикновено гласуване допълнението, което е предложено от 

съответните комисии, а именно „считано от 21.03.2011 година” по тази Докладна записка. Моля 
онези от вас, които са „за” това допълнение да гласуват с вдигане на ръка 

„За” – 31, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Така вече оформеното решение, а именно „Преизбира за управител на “Регионално депо за 

отпадъци - Монтана” ЕООД гр. Монтана – Мариела Тодорова Живкова - Крълева за срок от три 
години, считано от 21.03.2011 година. И т.2 Възлага на Кмета на Община Монтана като представител
на Принципала да сключи нов договор за възлагане на управление с Мариела Тодорова Живкова -
Крълева.”  Преминаваме към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова Въздържал се Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов Въздържал се д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 3
Приема се 

Решение
№ 575

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл. 9, ал.5 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Преизбира за управител на “Регионално депо за отпадъци - Монтана” ЕООД гр. 
Монтана – Мариела Тодорова Живкова - Крълева за срок от три години, считано от 
21.03.2011 година.
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2. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 
нов договор за възлагане на управление с Мариела Тодорова Живкова - Крълева.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да й е честито на Мариела Тодорова Живкова преизбирането и 
за управител и задачата и няма да бъде лека през следващите три години. Тя си знае, но още веднъж 
да и кажем. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-10/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на 
управителя на “Общински пазар” ЕООД, гр. Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневен ред, а именно 
преизбиране за управител на Общински пазар ЕООД гр.Монтана Замфир Замфиров за срок от три 
години. Тъй като неговия срок е изтекъл вчера, днес сме 25-ти тук не правим никакви допълнения по 
отношение на предложенията. Вносителите? Заповядайте г-н Живков.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря ви за 
преизбирането на Мариела Живкова-Крълева за следващия период от три години. Съгласно ЗУО
общините са в нов режим на работа след тази промяна нашето Регионално депо говоря и като 
Председател на доста голям неправителствен сектор в тази част и на Сдружението за депониране на 
отпадъци на нашето депо, в което цялата Област Монтана, дванадесет общини и Община Криводол 
Област Враца депонират на нашето депо като организация. Трябва да кажа, че за първия период 2007-
2013 година ние сме малкото общини в България, които са изпълнили онова, което имат като наредби 
и като изисквания в областта на екологията. Понеже някъде прочетох, че сте много чувствителни по 
темата на използване на инфраструктура екологична Жозе Мануел Барозу, говореше за твърда 
инфраструктура, което го няма в нито един речник, но който е влязъл в употреба. На тези, които не 
знаят за какво става дума ще кажа, че има такива, които знаят за какво става дума. По тази тема –
100% газифициране, ново депо за отпадъци, нова пречиствателна станция за отпадни води, нов завод 
за сепариране, който тази година ще мине на следващата фаза, който е заложен в Държания бюджет и 
по който ще търсим Програма Околна среда на Европейския съюз. Аз смятам, че в тази част имайки 
предвид, че коментирам организацията на Регионалното депото всичко онова, което е необходимо да 
бъде направено в тази част като община, ние сме от малкото общини в България, които това нещо са 
го реализирали. Съседни ни Плевен, Видин, Враца и останалите тепърва започват и говорят в условно 
бъдеще време – ще – ще направим това, ще направим онова, ще търсим пари оттам. Хубаво е да има 
проекти, хубаво е да има одобрение, най-хубаво е те да се завършили и да можеш да ги покажеш. 
Използвах случая да благодаря на Мариела за работата до тук и да кажа, че колегите ми в цялата 
област Монтана и Община Криводол от Област Враца в присъствието на областните управители, на 
шефа на РИОСВ наистина бяха на това Сдружение и аз мисля, че в тази част ние работим съгласно 
нормативната база на Европейския съюз. Така че това е по предишната точка. Благодаря ви за 
подкрепата на Мариела Живкова. Използвам правото си на човек, който прави предложението за тези 
управители, съгласно Наредбата. Мисля, че в същото положение е състоянието и на Общински пазар. 
Онова, което беше направено, аз съм от хората, който мога да сравнявам предишни управления, 
предишни управители, предишни парламенти, предишни областни управители, предишни 
правителства вече четири всеки един човек с оглед на работата, която има вътре има право на оценка 
и на преценка. Имайки предвид тази преценка аз смятам за много коректно и нормално имайки 
предвид положителните промени, които се случват и в другото наше 100% общинско дружество. 
Разбира се окончателните резултати ще ги гледате до края на Май така както е по Закон, но аз 
смятам, че в тази част също правя предложение за продължаване на договора, всъщност за нов 
договор и преизбирането за следващите три години на г-н Замфир Замфиров. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Не виждам. Преминаваме към гласуване на т.9 от днешния Дневен ред.

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
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Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 576

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл. 9, ал.5 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Преизбира за управител на “Общински пазар” ЕООД гр. Монтана – Замфир
Замфиров за срок от три години.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 
нов договор за възлагане на управление със Замфир Замфиров.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Давам думата съвсем кратко на Замфиров, мисля че никои няма 
да възрази.

Г-Н ЗАМФИР ЗАМФИРОВ: У-ми г-н председател, у-ми г-н Кмет, г-жи и г-да общински 
съветници, искам да ви благодаря за подкрепата не само за сегашния ми избор, а и през първия 
мандат, на който бях Управител на Общински пазар. Бях приет с недоверие при първия ми избор, но 
искам дебело да подчертая, че без вашата подкрепа нямаше да станат тези промени, които се 
реализираха на пазара. Аз мога да ви кажа, че към днешна дата за тези три години инвестирах 187 
хил.лв. за придобиване на дълготрайни материални активи на пазара и това стана благодарение на 
вашата подкрепа, благодарение на това, че пазара беше освободен от дивиденти към общината и 
съответно нашата печалба така да се каже беше реинвестирана. Аз дебело искам да подчертая, че това 
помогна много, за да може пазара да се развива. Очаквам, че ще дадете вашата подкрепа и за 
следващия мандат, за да може с всяка измината година нашия пазар да става по-привлекателен, както 
за наемателите, така и за гражданите на Монтана. Още един път ви благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Замфиров. Ние винаги ще те подкрепяме, но ти си 
знаеш.  

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-11/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие”, Схема за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.1-10/2010: „Подкрепа за 
създаване и промотиране на иновативни културни събития”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е едната от 
оперативните програми, по които предоставяме най-ново предложение. Радвам се, че миналата 
седмица и правителството и Европейската комисия оцениха работата ни по Оперативна програма 
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регионално развитие в частта срутища. Ние бяхме една от шестте общини, които бяха наградени на 
наръчна конференция, присъства половината Министерски съвет и г-н Расмусен за реализирането на 
югозападния вход на Монтана покрай крепостта Калето. Имаме още две други готови предложения, 
това е една от програмите, които аз оценявам като най-добра и най-стабилна по отношение на
усвояване на европейски средства и показване на онова на практика, което се прави. Това е поредното 
предложение, което правим по Оперативна програма регионално развитие, отново казвам доста 
стегната добра работа и аз лично, говоря и като Кмет и като Зам. председател на Сдружението и като 
член на делегацията в Брюксел това е програмата, която давам за пример винаги от програмите, които 
се реализират в България, защото доста очевидни неща се правят по нея в това число и за нашата 
община. Аз се надявам да имаме доста положителни оценки за работата ни като цяло.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други от залата желаещи за изказване има ли? 
Няма. Това решение се приема с обикновено гласуване. Преминаваме към гласуване. Моля онези от 
вас, които са „за” подкрепа на това решение да гласуват с вдигане на ръка   

„За” – 29, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 577

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 

Оперативна програма „Регионално развитие”, Операция 1.1 „Социална инфраструктура”, 
Схема за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.1-10/2010: „Подкрепа за създаване 
и промотиране на иновативни културни събития”.

2. Средствата за покриване на допустими разходи, преди да бъдат възстановени по 
ОПРР, и собственият принос в размер на 5% ще бъдат осигурени със средства от общинския 
бюджет.

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-12/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от днешния Дневен ред, а именно 
обявяване на продажба чрез публичен търг с явна продажба па поземлен имот с идентификатор и т.н. 
Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване на проекта за 
решение по тази точка

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
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Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров ----
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 578

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен имот с 

идентификатор 48489.15.391 и площ от 310 кв.м., по пазарни цени.
2. Одобрява пазарната оценка, изготвена от оценител на имоти в размер на 6 600.00

/шест хиляди и шестстотин/ лв., без ДДС.
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-13/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване на право на прокарване на газопроводно 
отклонение и сервитут през общински имот.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване на проекта за това решение 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев За
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов ---- Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№ 579

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА,  чл.34, ал.2 от ЗОС, чл.64, ал.6 от ЗЕ,  
във връзка с чл. 193 от ЗУТ 

Общински съвет - Монтана
Реши:
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1. Общински съвет гр. Монтана учредява право на прокарване и сервитут на 
газопроводно отклонение през имот 48489.7.10 с дължина 15,30 линейни метри и сервитут от 
12,20 кв.м., за захранване на имот 48489.7.10.3, бул. ”Пейо Яворов” № 5, в полза на “Овергаз 
запад” АД  гр. Монтана, ул. ”Цар Самуил” 24, Булстат 821162682.

2. Одобрява полагащото се обезщетение за засегнатата площ в полза на община 
Монтана в размер на 730,00 /Седемстотин и тридесет / лева, съгласно пазарна оценка 
изготвена от оценител на имоти.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-14/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в 
землищата на община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.13 от днешния Дневен ред, а именно  
предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана, това са на 
хора, които са си придобили по съответния съдебен ред или други способи имотите в реални граници.  
По предложението г-н Кмете? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов ---- Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 580

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Предоставя на наследниците на Владимир Георгиев Иванов в землището на с. Долна 
Вереница имот с №309029 и проектна площ 3.673 дка., начин на трайно ползване нива в 
местността „Бучник/Обършината“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02103/23.11.2010 г., 
във връзка със заявление вх. №11104/1991 г. и решение №11РГ/12.05.1998 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.
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2. Предоставя на наследниците на Първан Илиев Колов в землището на с. Долно 
Белотинци, община Монтана:

▪ имот с №915118 и проектна площ 4.603 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02986/16.12.2010 г., 

▪ имот с №915119 и проектна площ 2.374 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02987/16.12.2010 г., 

▪ имот с №915120 и проектна площ 2.779 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02988/16.12.2010 г., 

▪ имот с №915121 и проектна площ 1.775 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02989/16.12.2010 г., 

▪ имот с №915122 и проектна площ 3.986 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02990/16.12.2010 г., 

▪ имот с №915123 и проектна площ 1.753 дка, нива в местността „Лъката“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф02991/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №1514/1992 г. 
и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване 
на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари 
реални граници.

3. Предоставя на наследниците на Александър Киров Кръстев в землището на с. 
Николово, община Монтана:

▪ имот с №000388 и проектна площ 1.642 дка, нива в местността „Марчовец“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф01272/16.12.2010 г., 

▪ имот с №062027 и проектна площ 0.695 дка, нива в местността „Краводер“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф01271/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №16228/1992 г. 
и решение №16РГ/05.04.2001 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

4. Предоставя на Нанка Нанкова Гьонина в землището на с. Николово, община Монтана 
имот с №023052 и проектна площ 11.499 дка, нива в местността „Червен бряг“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф01270/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №16259/1992 г. 
и решение №16РГ/10.02.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

5. Предоставя на наследниците на Коно Първанов Петков в землището на с. Николово, 
община Монтана имот с №023051 и проектна площ 6.300 дка, нива в местността „Червен 
бряг“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01269/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. 
№16101/1992 г. и решение №16РГ/10.02.1999 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

6. Предоставя на наследниците на Михаил Гаврилов Цветанов в землището на с. 
Николово, община Монтана имот с №000613 и проектна площ 6.200 дка, нива в местността
„Садиняка“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01266/16.12.2010 г., във връзка със заявление 
вх. №16266/1992 г. и решение №16РГ/10.02.1999 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

7. Предоставя на наследниците на Димитър Петров Ванов в землището на с. Николово, 
община Монтана:

▪ имот с №000612 и проектна площ 3.300 дка, нива в местността „Садиняка“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф01265/16.12.2010 г., 

▪ имот с №048050 и проектна площ 3.900 дка, нива в местността „Среден връх“, ІІ-ра 
категория, скица-проект №Ф01267/16.12.2010 г., 
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▪ имот с №044001 и проектна площ 3.509 дка, нива в местността „Долен връх“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф01268/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №16304/1992 г. 
и решение №16РГ/10.02.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

8. Предоставя на Цветана Тодорова Христова в землището на с. Стубел, община 
Монтана:

▪ имот с №148027 и проектна площ 2.001 дка, нива в местността „Долно тръске“, V-та 
категория, скица-проект №Ф02485/16.12.2010 г., 

▪ имот с №024043 и проектна площ 4.099 дка, нива в местността „Тръпката“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02486/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №19007/1991 г. 
и решение №19РГ/16.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

9. Предоставя на наследниците на Тодор Димитров Йочев в землището на с. Стубел, 
община Монтана:

▪ имот с №012629 и проектна площ 2.754 дка, нива в местността „Троица“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02478/16.12.2010 г., 

▪ имот с №012079 и проектна площ 1.083 дка, нива в местността „Троица“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02479/16.12.2010 г., 

▪ имот с №012634 и проектна площ 3.467 дка, нива в местността „Троица“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02480/16.12.2010 г., 

▪ имот с №015044 и проектна площ 4.493 дка, нива в местността „Умата“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02481/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №19046/1991 г. 
и решение №19РГ/16.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

10. Предоставя на наследниците на Борис Георгиев Коларски в землището на с. Стубел, 
община Монтана:

▪ имот с №012652 и проектна площ 1.330 дка, нива в местността „Троица“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02482/16.12.2010 г., 

▪ имот с №015050 и проектна площ 4.434 дка, нива в местността „Забело“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02483/16.12.2010 г., 

▪ имот с №013650 и проектна площ 3.247 дка, нива в местността „Под село“, ІV-та 
категория, скица-проект №Ф02484/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №19452/1992 г. 
и решение №19РГ/14.04.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

11. Предоставя на наследниците на Иван Цветков Колов в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана:

▪ имот с №041162 и проектна площ 7.725 дка, нива в местността „Терзийското“, V-та 
категория, скица-проект №Ф02590/16.12.2010 г., 

▪ имот с №030012 и проектна площ 5.693 дка, нива в местността „Коритарска бара“, 
V-та категория, скица-проект №Ф02587/16.12.2010 г., 

▪ имот с №041046 и проектна площ 9.795 дка, нива в местността „Кошарата“, V-та 
категория, скица-проект №Ф02588/16.12.2010 г., 

▪ имот с №041122 и проектна площ 6.787 дка, нива в местността „Терзийско“, V-та 
категория, скица-проект №Ф02589/16.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №18483/1992 г. 
и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.
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12. Предоставя на Стоян Първанов Стоянов в землището на с. Студено буче, община 
Монтана имот с №039022 и проектна площ 1.800 дка, нива в местността „Барата“, ІІІ-та 
категория, скица-проект №Ф01833/17.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №20080/1991 г. 
и решение №20РГ/05.05.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

13. Предоставя на наследниците на Петър Кръстов Пенов в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана:

▪ имот с №077183 и проектна площ 0.521 дка, лозе в местността „Селски лозя“, ІХ-та 
категория, скица-проект №Ф02593/17.12.2010 г., 

▪ имот с №055065 и проектна площ 1.584 дка, дере в местността „Полето“, VІІ-ма 
категория, скица-проект №Ф02591/17.12.2010 г., 

▪ имот с №099053 и проектна площ 1.191 дка, ливада в местността „Голия рът“, VІ-та 
категория, скица-проект №Ф02592/17.12.2010 г., във връзка със заявление вх. №18478/1992 г. 
и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за 
признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

14. Предоставя на наследниците на Борис Томов Обретенов в землището на с. Долна 
Вереница имот с №262066 и проектна площ 3.009 дка., нива в местността „Бостанете/Под 
село“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02117/04.01.2011 г., във връзка със заявление вх. 
№11033/1991 г. и решение №11РГ/29.11.2010 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

15. Предоставя на наследниците на Димитър Симеонов Дамянов в землището на с. 
Крапчене, община Монтана:

▪ имот с №100098 и проектна площ 4.432 дка., лозе в местността „Старите лозя“, ІХ-та 
категория, скица-проект №Ф01352/03.01.2011 г.

▪ имот с №115016 и проектна площ 14.273 дка., нива в местността „Плуга“, V-та 
категория, скица-проект №Ф01349/03.01.2011 г.

▪ имот с №108055 и проектна площ 2.584 дка., нива в местността „Нонова падина“, ІІІ-
та категория, скица-проект №Ф01351/03.01.2011 г., във връзка със заявление вх. 
№14219/1991 г. и решение №14РГ/07.04.1998 г. на Общинската служба по земеделие -
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници.

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТАТА: 08-01-15/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко 
Живков-Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на строеж на кабелни шахти.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.14 от днешния Дневен ред, а именно  
учредяване право на строеж на кабелни шахти. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване на предложението за решение 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински ---- Пламен Мечков За
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Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 581

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл. 34, ал.6 от ЗОС, чл.62, 64, ал.6 , 117, ал.5  от 
ЗЕ и чл.20, ал.5 от Наредба № 6 от 2004 г. и чл.161 от ЗУТ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Учредява възмездно право на строеж в сервитута на общински пътища в м. 
„Лъката”, на Върбан Димитров Вълов, ЕГН 4905103207, за изграждане на кабелни шахти - 2 
броя в имот с идентификатор 48489.5.310 и 1 брой в имот 48489.5.388, с обща застроена 
площ от 3,96 кв.м., без търг или конкурс по пазарни цени.

2. Одобрява пазарна оценка от 159,00 лв. за правото на строеж, изготвена от оценител 
на имоти.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-16/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно изменение и допълнение на Наредбата за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги на територията на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, а именно 
изменение и допълнение на Наредбата за определяне и администриране на местни такси и цени на 
услуги на територията на Община Монтана. При влизането ви беше раздаден нова Докладна записка 
с текстовете изменени и съобразени с обсъжданията и съответно с нормативните документи ЗМДТ. 
Докладната записка е пред вас. Г-н Кмете? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване на проекта за решение по тази точка 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров ----
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
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Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 582

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА във връзка с чл.6, ал. 1, б. „з” от ЗМДТ и чл. 
79 от АПК 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Изменя Наредбата за определяне и администриране на местни такси и цени на услуги 
на територията на Община Монтана, приета с Решение № 426 / 2003 г на Общински съвет 
Монтана, както следва:

1. Отменя текста на чл. 18 и приема нов със следното съдържание:
„Чл. 18 (1) Общинският съвет определя такса за битови отпадъци до 31 януари 2011 г. 

Когато общинския съвет не е взел решение, с което се определя размерът на таксата за 
битови отпадъци, от всеки длъжник се събира такса в размер на абсолютната стойност от 
предходната година.

(2) Такса за битови отпадъци се плаща на четири равни вноски в следните срокове: до 
31 март, до 30 юни, до 30 септември и до 30 ноември на годината, за която се дължи.

(3) На предплатилите в първия срок за цялата година се прави отстъпка 5 на сто.”
2. Отменя чл. 28.
3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-17/13.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно годишен план за приватизация за 2011 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.16 от днешния Дневен ред, а именно
годишен план за приватизация за 2011 г., тук е и отчета за 2010 г. Беше обсъждано в комисиите, има 
положително становище на всички комисии. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, аз смятам, че Годишния 
план за приватизация за 2011 година е доста коректен и при всички случаи е по-добър и изпълним, 
отколкото в предходния период. Благодаря за подкрепата по комисиите, на които мина. Искам само 
да добавя и да кажа естествено, че има оптимистичен, реалистичен план за изпълнение на годишния 
план за приватизация. Бих искал да допълня, че ние имаме възможност да финализираме след 10 год. 
сключени два приватизационни договора за разсрочено плащане. Т.с. възможно е към това, което 
имаме в момента и това, което в момента го няма в текста остатъчния за 2012 год. дял на „Автобусен 
транспорт” за финализиране и на трите медицински дружества „Медик”, „Аполон” и „Здраве” някои 
от тях проявиха интерес да финализират договора още в тази година до край и да получат нотариален 
акт за собственост иначе има още една година. Аз много се надявам и мисля, че е възможно в тази 
част след известен период от време да коригираме този план. Понеже това го няма в текста тук, 
затова исках да го кажа и от страна на две от дружествата и от страна на „Автобусен транспорт” 
казаха, че евентуално след първото тримесечие ще се опитат да финализират сделките си с общината, 
която имат като разсрочено плащане по приватизационни договори. Това са бих казал четири сделки, 
които се движат по план, по график без абсолютно никакво сътресение и е възможно след един 
период или след първото тримесечие в тази част постъпленията да бъдат леко увеличени. Разбира се 
възможно е част от другите да не бъдат изпълнени до край, но поне засега намеренията и на 
медицинските дружества и на „Автобусен транспорт” е да финализират договорите си в тази година. 
Т.с. в следващата сесия, когато коментираме бюджета за 2011 година се надяваме да имаме повече 
възможности чрез този фонд по извънбюджетната сметка на Община Монтана. Разпределението 91 
на 9% вие знаете, че е законово обоснован, нищо не е променено, така че благодаря ви за подкрепата. 
Мисля че тук при всички случаи ще имаме по-добра събираемост и по-високо ниво, отколкото 
Годишния план за приватизация в предходния период.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. От залата има ли желаещи да вземат 
отношение по така предложения план за приватизация 2011 година и по отчета за 2010 г.? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение по тази точка от Дневния ред.     

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова Въздържал се Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов За Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 1
Приема се

Решение
№ 583

На основание чл. 6 ал. 2 от ЗПСК
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Приема Годишен план за приватизация за 2011 г.
2. Възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-18/14.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно приемане на план-сметка включваща необходимите разходи 
за дейностите по третиране на битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и 
определяне годишен размер на такса за битови отпадъци 2011 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.17 от днешния Дневен ред, а именно 
приемане на план сметката за необходимите разходи за дейността по третиране на битови отпадъци и
почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на такса за битови 
отпадъци 2011 г. В комисиите беше направено предложение за допълване на т.2.1 и 2.2 и съответно т. 
2.3 и т.2.4, които предложения са пред вас. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, приехме план сметката, 
след като преди това изградихме Сдружението на общините, които депонират на депото за твърди 
битови отпадъци ние спазихме за разлика от други общини. Не се потвърди прогнозата, че когато 
реализираме екологичните проекти цената ще се качи два пъти или три пъти, каквито колегите ми в 
другите части на България имат притеснения по принцип за многократно увеличаване на таксата в 
тази посока. Предложенията, които направихте в комисиите за добавка и за разделяне ги приемаме в 
този вид. Ако има някакви въпроси и детайли в образуването ще помоля Ангелов въпреки, че е малко 
по-трудно ставането с патерицата, ако има такива въпроси все пак Председателя на комисията, които 
оформяше и работеше в тези предложения е Р.Ангелов. Така че това е, което мога да кажа. Аз мисля, 
че в тази част имайки предвид цената на обработване на битови отпадъци в съседни нам общини, 
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мисля, че в тази част сметката е коректна, защото тя трябва да защити все пак дейностите, които са 
заложени в нея.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. За отношение по предложението за 
решение при обсъждането на план – сметката и определяне годишен размер на такса за битови 
отпадъци. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Не виждам. Важното е, че успяваме на 
този етап да запазим промила, който беше и предишната година и по предишната, което решава 
проблемите по управлението на битовите отпадъци съответно третирането и всички дейности 
свързани с това, сметосъбиране, сметоизвозване и т.н. Тъй като нямаше изказвания преминаваме към 
гласуване на допълненията предложени в т.2.1, т. 2.2, т. 2.3 и т.2.4, с обикновено гласуване. Моля 
онези от вас, които са „за” допълването на тези точки с текстовете предложени, които са пред вас 
моля да гласува

„За” – 28,
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 1
Приема се
Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение с допълненията, които току що 

гласувахме

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова Въздържал се Крум Милетиев За
Ант. Александрова Въздържал се Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов Въздържал се
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев Въздържал се
Златко Тодоров Въздържал се Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров Въздържал се Станислав Станоев Въздържал се
Иван Славчов Въздържал се д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

21 / 0 / 8
Приема се

Решение
№ 584

На основание чл.21 ал.1 т.7 от ЗМСМА, във връзка с чл. 66 от ЗМДТ, чл. 15, и чл. 19 (а) 
от Наредба за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на 

услуги
Общински съвет - Монтана

Реши:
І. Одобрява план-сметката, включваща необходимите разходи за:
1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, кофи и други.
2. Събиране на битовите отпадъци и транспортиране до депото за обезвреждането им.
3. Проучване,   проектиране,   изграждане,   поддържане,   експлоатация, закриване и 

мониторинг на депото за обезвреждане на битови отпадъци, включително отчисленията по чл. 71 а и 
71 е  от Закона за управление на отпадъците ( ЗУО )

4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии от 
населените места, предназначени за обществено ползване.
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 които възлизат на 3 444 697 лв. 
ІІ. Определя годишен размер на таксата за сметосъбиране, сметоизвозване, обезвреждане на 

ДТБО с повторяемост на извозване, съгласно заповед № 2737/27.10.2010 г..на Кмета на Община 
Монтана и поддържане чистотата на територията за обществено ползване в следните населени места 
в Община Монтана

 Монтана 
 Безденица
 Белотинци
 Благово
 Винище
 Вирове
 Войници
 Габровница
 Г.Вереница
 Г.Церовене
 Д.Белотинци
 Д.Вереница
 Д-р Иосифово
 Д.Рикса
 Клисурица
 Крапчене
 Липен
 Николово
 Славотин
 Смоляновци
 Студено буче
 Стубел
 Сумер
 Трифоново

както следва:
III.  По субекти
1.    Физически лица
1.1. 3а недвижими имоти на физически лица-като жилища, гаражи, летни кухни и др. 

спомагателни обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното застрояване, 
влизащи в районите за организирани сметосъбиране определени със Заповед № 2737/27.10.2010 г. 
съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ във връзка с чл.15 и не подалите декларации по чл.19 ал.5 от Наредба за 
определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на услуги:

- 2,1 промила върху данъчната оценка като:
- 1,2промила за сметосъбиране и сметоизвозване
- 0,3 промила за поддържане на ДТБО
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.2. 3а недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед на 

Кмета № 2737/27.10.2010 г..
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.3. 3а подалите декларации по чл.19 ал.5 от Наредба на Общински съвет за недвижими 

имоти съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ.
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.4. За нежилищни и производствено - стопански имоти на физически лица-като търговски, 

производствени, селскостопански и др. подобни обекти, в районите определени със Заповед на Кмета 
№ 2605/27.10.2009 г. и не подалите при условията на чл.19 а(1) от Наредбата на Общински съвет 
Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и броя на съдовете за битови 
отпадъци, в срок до 30.11. - предходната година.

- 10 промила върху данъчната оценка или върху отчетната им стойност; в т. ч.
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
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- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.5. За нежилищни имоти на физически лица извън районите

определени със Заповед на Кмета № 2737/27.10.2010 г 
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
1.6. За незастроени имоти на физически лица в регулация
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
2.   Юридически лица
2.1. За недвижими имоти на предприятия-търговци и др. юридически

лица в районите определени със Заповед на Кмета № 2737/27.10.2010 г. и не
подалите при условията на чл.19а (1) от Наредбата на Общински съвет
Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и броя на
съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11 - предходната година.

-10 промила върху:
по-голямата от отчетната им стойност или данъчната оценка,  /данъчната оценка за жилища/ 

в т.ч.:
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2.2. За подалите декларации по чл. 19а (1)
- 6,5 промила върху:
 по-голямата от отчетната им стойност или данъчната оценка,  /данъчната оценка за жилища/ 

в т.ч.;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
- такса за сметоизвозване на 1 кубичен метър битов отпадък в размер 23,00 лв. по обем на 

кофа и брои извозвания.
2.3 При подадени декларации на основание чл. 19 (5) от Наредба на Общински   съвет   за   

недвижими   имоти   на   предприятия-търговци   и   др. юридически    лица    в    районите    
определени    със    Заповед    на    Кмета №2737/27.10.2010 г

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване върху 
основата по т.2.1.

2.4. За имоти извън районите определени със Заповед на Кмета № 2737/27.10.2010 г. за 
сметосъбиране, за почистване на уличните платна, тротоарите, площадите, алеите и парковите и др. 
територии за обществено ползване.

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване върху 
основата по т.2.1.

 3. Наемателите на общински имоти заплащат съответната такса.
4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията.

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-20/17.01.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно приемане отчета за изпълнение на бюджета и на 
извънбюджетните средства на Община Монтана за 2010 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.18 от днешния Дневен ред, а именно 
приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община Монтана за 
2010 г. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, една година по-рано на 
една сесия гледахме отчета и бюджета, този път след промените на ЗДБ за 2011 год., в който бюджет 
се приема 45 работни дни след публикуването в Държавен вестник /ДВ/ имахме възможност да се 
върнем отново към практиката, която беше и до сега за приемане на отчета на изпълнение на 
бюджета в различна сесия. Разбира се следейки сроковете на всички закони по принцип съм длъжен 
това в първия месец на годината да го внеса. Радващо е, че Държавата прие отчета ни, срока който 
имах от Министерството на финансите и статистиката нашия отчет е приет. Това е по-скоро 
информация за сведения по отношение, на отчета за 2010 год. Все пак ще кажа – доста метаморфози, 
имайки предвид най-вече средата на годината, това беше едната част в която беше коригирана 
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рамката на общините, където намалиха постъпленията 600 хил.лв. за една община са си доста 
сериозно предизвикателство, сега финала нямаше да бъде такъв, щеше да бъде друг, но разбира се 
това не касае само Монтана, това касае всички общини в България. Ние взехме решение по-големите 
общини тогава по ЗИД да подкрепим по-малките и по-слабите в следствие, на което се оказа, че тези, 
които са уж по-малките и по-слаби това им беше малко отгоре, ударите поеха областните центрове 
без изключение и средно големите общини, сред който е и Монтана. По отношение на корекцията на 
изравнителната субсидия, една от 11 общини оказа се, че в Област Монтана само ние сме богата 
община или с по-добра събираемост, всички останали са много зле финансово. Въпреки че някои мой 
колеги се радваха, че са назначили 15 човека или имат някакви други постижения в тази посока. Не 
съизмерими са данните, разбира се това, което важи за Монтана това важи и за Враца и за Видин. 
Картината в северозападна България е същата оказа се, че само трите областни центрове са в подобна 
ситуация всички други са в едно друго финансово състояние в частта собствени приходи. Лекия 
преглед ще каже, че бюджетите на общините се оказаха под силен натиск имайки предвид корекцията 
в средата на годината, но мисля, че ние направихме всичко възможно и 2010 год. бюджета е по-добър 
от 2009 год. Говорех с колегите си в областните центрове, с които имаме безупречни отношения в 
тази част трябва да ви кажа, че при бюджет 30 773 000 лв. изпълнение на 87,08% е добър и висок 
процент за страната, Държавните трансфери и с корекциите бяха 98% при планирани говоря и като 
изпълнение. Разбира се най-тежко за всички общини естествено са местните приходи и местните 
разходи. Дали са много или малко те, тук има едни данни, на които вие сте обърнали внимание. 
Местните приходи тази година се изпълняват на 74% за 2010 год. в сравнение с предходната година 
2009 бяха 62,14%. По същия начин собствените приходи възлизат на 70% изпълнение, изпълнението 
за 2009 е едва 49% - това беше малко по-голямата разлика и трябва да ви кажа, че дори много по-
големи областни центрове от Монтана имаха проблеми със събираемостта в това число и най-
големите в страната. На този фон мисля, че всичко онова, което беше предвидено като работа остана 
тук, разбира се в значителната част работата по Европейските програми е тази, която дава 
възможност за капитални вложения и ново строителство. Така е на всякъде в ЕС така е и при нас. 
Мисля, че изпълнихме почти всички неща, които бяха предложени и които имаше тук. Този път 
неизпълнението беше по-малко, като имам предвид, че за определени данъци и такси изпълнението е
96%, 101% на данък сгради. Разбира се в следствие на натиска и агресивна политика най-вече в 
последните три месеца на миналата година, с изключение на прихода от данъка за възмездни сделки, 
който навсякъде в страната е в отчайващи проценти, навсякъде без изключение. Трябва да кажа, че 
дори тук имаме ръст имаме добро и високо изпълнение на данъка върху възмездни сделки и пак доста 
по-добро от 2009 год. Надявам се тази тенденция да се запази, надявам се с тази подкрепа, с работите 
по проектите наистина да приключим един успешен мандат, дано 2011 год. да бъде такава в тази 
посока поне и от първата сесия за годината личи работа, желание и подкрепа затова в крайна сметка 
да изпълним онова за което сме тук в тази зала, защитавайки интересите на Община Монтана. Това е 
краткият отчет, нямаме забележки от одитиращите организации и е представен на двете нива, както 
казах – приет е. Разбира се има период за проверки, но мога да кажа като цяло, дори малко 
изненадващо 2010 год. в тази част специално за Община Монтана все пак е по-добра отколкото 
онова, което бяхме планирали за 2009. При всички случаи бюджетът беше по балансиран и беше по-
добър. Там, където не ни стигнаха собствените приходи бяхме принудени да се откажем от някои 
дейности и проекти, които в тази година ще влязат и ще отидат към тяхното реализиране. Това е, 
което мога да кажа към отчета. Благодаря ви за подкрепата и въпросите в комисиите. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Искам да кажа, че всички комисии 
разгледаха отчета за бюджета и подкрепят този отчет включително и водещата комисия. От залата? 
Крум Милетиев, след това Камелия Трифонова.

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, дами и г-да общински съветници, 
няколко думи към това, което каза г-н Кмета, аз ще кажа няколко неща. Отчитаме добра работа на 
отдел Местни приходи една справка, която ни е предоставена към края на месец ноември на 
комисията по Бюджет и финанси. Дадоха ни се отчети за данък недвижими имоти са събрани 63 
хил.лв. задължения от миналата година, данък превозни средства 14 хил.лв. от минали години, такса 
битови отпадъци 243 хил.лв. задължения от минали години, това е което ни е предоставено. Новото 
нещо, което е от тази година ние гласувахме и приехме е да има „Синя зона” от справката която 
получих преди малко 62 хил.лв. приходи от такса „Синя зона” това е за период от 15.04.2010 г. до 
края на годината, това е което мога да добавя. Относно неизпълнението гледам справка за 
придобиване на недвижими имоти, за капиталовите разходи съответно отчитаме неизпълнение но те е 
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свързано с намалените приходи, въпроса ми който бих го задал и като предложение е тези капиталови 
разходи Функция VІ основни ремонти на улици ще бъдат ли заложени за следващия бюджет, 
разбрахме че за следващия бюджет ще бъде заложено и автомобила за млечната кухня. Един въпрос, 
който бих задал – футболно игрище комплекс „Огоста” това мисля, че беше по програма „Красива 
България”, явно не е одобрен. Това са ми нещата, които бих искал да отбележа. Няколко неща, които 
бих искал да кажа като Председател на Местната комисия по чл. 8 – за миналата година са разгледани 
178 документа за определяне на правоимащи, два последни списъка с 95 броя правоимащи. 
Изплатени са компенсации в размер на 144 хил.лв. на 23 възложители. Сигурен съм, че голяма част от 
гражданите, които са подали документ за изплащане на компенсации си задават въпроса – защо се 
бавят? – само ще кажа, че към 31.12.2010 год. в Националния компенсационен фонд са изпратени 
искания за изплащане на компенсации в размер на 851 хил.лв. само за сведения бюджета на фонда е в 
размер на 12 милиона и малко отгоре. През месец януари тази година изплатихме компенсации в 
размер на 55 хил.лв., които са изпратени в Националния компенсационен фонд септември месец 2009 
г. Има едно забавяне, доста хора питат и мен и колежката Емилия – просто казвам това за сведение. 
Благодаря за вниманието.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Крум Милетиев. Заповядай Камелия Трифонова.
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, у-ми колеги, 

председателя на комисията по Бюджет и финанси г-н Йотински ме упълномощи да направя един 
кратък коментар по отчета за изпълнение на бюджета за 2010 год. и тъй като Кмета каза вече добри 
думи не без основание относно отчета на бюджета, аз ще прескоча хвалебствената част и ще вървя 
направо към конструктивната, по-точно бих искала да споделя някои изводи, които съм направила за 
себе си от предложения ни отчет и които мисля, че трябва да се вземат под внимание при съставянето 
на следващия. Както и Кмета аз също най-вече бих искала да обърна внимание на актуализацията на 
бюджета по средата на миналата година в честта собствени приходи, не случайно не ги отчита. 
Актуализацията на Държавния бюджет и в резултат, на което беше намалена с доста голям размер и 
общинския бюджет на Община Монтана наложи доста рестрикции излизане в неплатен отпуск и т.н. 
всички знаем какви бяха последствията. В същото време забелязвам, че в последните две години 
държавните приходи като съотношение с местните стават повече, т.с. през 2008 год. съотношението 
между държавните и местните ако е било 50 на 50, то през 2009 г. и 2010 г. вече става 60 на 40 в полза 
на държавните приходи, което е посочено и в отчета и затова сега си мисля, че като че ли бюджета ни 
става малко по-зависим от това какво ще ни бъде отпуснато от държавния бюджет. Предлагам при 
възможност при съставянето на бюджета за следващата година да се вземат мерки, които да послужат 
като буфер или като резерв някакъв при положение, че държавата отново не успее да си събере 
приходите и наложи предизборни санкции на общините. В честта собствени приходи също бих 
искала да отбележа едно добро изпълнение на реално предвидените приходи данъчните и не 
данъчните. Някои даже и преизпълнение имат за данъка върху недвижимите имоти, върху превозните 
средства, общинските такси също включително и такса битови отпадъци. Защо казвам върху реално 
предвидените приходи, защото в последните три години ежегодно наблюдаваме едно неизпълнение 
на собствените приходи с по 3-4 милиона, а 2009 год. даже и повече, което би трябвало да означава 
две неща, че или не можем да си предвидим добре приходите или се изкушаваме да поемаме 
ангажименти в разходната част, които предварително ни е ясно, че няма да можем да изпълнима, аз 
мисля, че е по-скоро второто. Така в Бюджета за 2010 год. бяхме предвидили три източника за 
средства, които на всички ни беше ясно че няма да бъдат осъществени. Това са приходите от Синята 
зона, не казвам нищо за Синята зона, напротив подкрепям това, което се направи, но предвидените 
приходи бяха, както виждаме в отчета пъти повече от това, което реално може да се събере. Другото е 
глобите, които смятахме да изкараме от незаконните постройки, които също бяха в доста голям 
размер около половин милион предвидени. Третото е от прословутия § 40-40, който всяка година се 
разтяга продажбата на земята, но срещу тези нереално предвидени приходи стоят реални очаквания 
на гражданите за разходите, които сме предвидили да направим, а пък всъщност не сме успели. 
Такива са, както виждаме от отчета са основни ремонти на улици, не закупения автомобил за детска 
млечна кухня, недостроения все още православен храм и т.н. Затова препоръката ми към бюджета за 
настоящата година, които ще се съставя, въпреки че все още не сме излезли от кризата, колкото и 
пъти да ни казват, че е дошъл нейния край, Общинска администрация да прояви творчество и да 
търси нови начини за осигуряване на собствени приходи тъй като до сегашните като че ли вече са 
изчерпани. Само по този начин смятам, че ще можем да изпълним разходната част и да не даваме 
напразни обещания. Благодаря ви.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Камелия Трифонова. Други желаещи за изказване 
по отчета за касовото изпълнение на бюджета. Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Влизам в много странна роля, да говоря колко хубава е 2010 
година, но ще отговоря на въпросите Ви и разбира се ще кажа, защо и от къде идва неизпълнението. 
По отношение на това, че трябваше да се откажем от част от средствата за основен ремонт, нека все 
пак да кажа, че 204 улици в Монтана има над 70, които са променени и 1/3 е изключително висок 
процента за България. Естествено в момента, в който собствените приходи не се реализират има 
такива, които остават, така отговарям на г-н Милетиев, затова че в Бюджета за 2011 ще влязат като 
предложение. Искам обаче да кажа и още нещо, ние разбира се сме се постарали приблизително да 
изхарчим това, което имаме в крайна сметка в края на годината имайте предвид, че ако бъде 
реализиран проекта за водния цикъл ние сме една от шестте общини в България, която има право да 
се включи там, който е на стойност близо 50 мил.лв. и ще бъде във всяка вероятност работен в 
следващия мандат в следващ период. Една голяма част от тези основни ремонти ще отпаднат или 
трябва да изчакат тъй като проектът е 90% канализация и 10% водопровод и ще реши до основи 
проблема за Монтана и за следващите поне 50 год. Имайки предвид, че това са проценти, които са 
ниски за столици, за София, за Брюксел дори в тази части изпълнението за основните ремонти на 
улиците е свързан с проблема в цялата подземна комуникация. Ние имаме подобен проект, той в 
момента е на ниво управляващ орган и сега се качва в междинно звено и сме от малкото общини в 
България, понеже сме изпълнили екоизискванията по другите проекти, които имаме възможност да го 
реализираме този проект. Аз мисля, че по този начин ще успеем да компенсираме част от това, което 
не успяхме да направим. Защото имаме отделни зони втори етап на Мала Кутловица приключихме, 
където можем да започнем, има други, които заради промените ще се наложи наново разкопаване, 
може би не в тези размери, в които е познато, но при всички случаи това ще бъде част от 
реализирането на проекта за водния цикъл. Другото нещо, което не направихме и което пролича в 
думите на Крум Милетиев отказахме се от изпълнението на спортните площадки на комплекс 
„Огоста”, защото проектът беше по Красива България, не бяхме одобрени не само ние, той се оказа на 
практика с нулеви стойности за 2010 год. Втора година се оказваме от него, в тази няма да се 
откажем, защото има външно финансиране от дарител за 500 000 лв. и аз смятам, че с по-малко 
усилия ние ще успеем да направим този спортен комплекс в тази част, където волята на дарителя е 
такава. Ще имаме още един източник за финансиране, които задължително ще влезе в бюджета 
следващия месец само в тази посока имайки предвид, че възможностите на програмата както се 
изразявам са твърде рехави по отношение на изпълнение на ново строителство и такива обекти. Г-н 
Милетиев, искам да Ви кажа, че работата на звеното за местните приходи на нашата община е 
наистина доста добро, трябва да кажа, че усилията особено последните три месеци бяха насочени към 
това, което Вие сте забелязали и сте извадили - събирането на стари недобори от предходни години и 
на юридически и физически лица. Аз мисля, че в тази част намерихме не малко резерви. Не е 
коректно да коментирам колегите си с областни центрове с много по-високи бюджети от нашия, 
които казват, че изпълнението на таксата е 52% или 53%, при нашите 96% разбира се имайки предвид 
и старите недобори наистина е доста висок процент. Прехвърляйки се на въпросите на г-жа 
Трифонова за държавните трансфери 50 на 50 и 60 на 40, да забелязва се подобно нещо, което отива 
към централизация до толкова до колкото леко са променени. Ако на Община Монтана за последните 
две години и на другите областни центрове с 60 на 40 може да си представите каква е картината в 
цялата Област Монтана в другите общини, където съотношението на държавни трансфери местни 
приходи е 91; 92; 93; 97% субсидия, това означава на системи включени и това означава възможност. 
Така че това е тенденцията, това са взаимоотношения между централни и местни бюджети, ние няма 
какво да се презастраховаме тук, защото ЗДБ за 2011 год. е приет, рамката е ясна. Сега няма текстове 
и аз се надявам, че независимо от изборната година, която по обясними причини всеки един е 
подозирал от ъгъла, от който му изнася. Аз се надявам да не дойдат повече корекции, защото повече 
няма накъде, проблема няма да касае само Монтана, касае 264 общини, касае гражданите на тази 
държава. Някои ще трябва да се разхожда в лятото и ранната есен и да обяснява и да се движи по 
всички тези неща. Аз бях в шест комисии в Парламента, като Зам. председател, Гл. секретар Славчов 
беше там, слушах макрорамката и от Министерски съвет, слушах тезите и на основните опозиционни 
сили по отношение на рамката на бюджет 2011. Аз мисля, че това, което е прието не може да бъде 
повече коментирано и аз се надявам и мисля, че в средата на годината няма да се наложи подобна 
корекция, каквато законово сега я няма. Разбира се миналата година мислех Януари по същия начин, 
след това се случи друго, но аз съм убеден, че тази година много се надявам да не бъде променена 
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рамката, защото това ще срине цялата система говоря за която и да е община. Мисля, че това 
Правителството няма да допусне в средата на годината. По отношение на таксите от глоби, Вие 
внимателно видяхте Синята зона стартира добре има възможност за нейното развитие натам, каквито 
и коментари да има по нея мисля, че е нещо добро и хубаво и е заслуга на всички вас не само на 
някои, защото прочетох, че някои имат претенции, че те били вкарали Синята зона и предходния ОбС 
имаше такива, които имаха други претенции, не говоря за този ОбС. Мисля, че това е нещо, което е 
добро, възможно е да бъде развито, може да бъде коригирано. Що се касае до глобите от гаражите те 
бяха атакувани от Съда, беше отменено, така че и при цялото ни желание в тази посока, това беше 
един от текстовете, приемам нещата съвсем спокойно след 12 години нагледал съм се и на подкрепа и 
на не подкрепа и на други неща в тази посока, просто беше атакувано и това нещо отпадна, ние не 
можем тук да очакваме каквото и да е събиране. По отношение на § 40-40 Вие правилно забелязахте
г-жо Трифонова обаче на края казахте една дума, която всъщност важи за всички – не се изкушавайте 
– Вие ми казвате аз да не се изкушавам, но Вие също не се изкушавайте, да искате повече неща да 
свършим, отколкото имаме приходи. Защото ще Ви кажа нещо друго каквото и да коментираме един 
пример ще дам само да ние залагаме повече приходи и вие много често сте прави в тази част в 
желанието си да свършиш повече работа, много често това, което залагаш от продажби не се 
изпълнява и тогава започват приказките - Да, Вие надувате тази част на приходната част и не я 
изпълнявате. Искам да кажа, че отново това е срив на всички общини в България в тази посока и аз 
мисля, че три пъти по-високо изпълнение да кажем от Враца Шахов ми е приятел и ревеше в средата 
на годината че в края изпълнението му от приходите му е 500 хил.лв. Враца все пак е 1/3 по-голяма 
община от нас, говоря за областни центрове, другите изобщо не ги сравнявам, тези с 3% собствени 
приходи и 97% субсидия могат да бъдат управлявани дистанционно по пет, защото другото са само 
трансфери и платежни. Говоря за тази част, която ние сме дали за тази, която сме изпълнили, прави 
сте, че неизпълненото до край, имахме и други причини, имахме обжалвания в някои от тези места, 
имаше хора, които се отказаха. Искам да ви кажа, че гледам внимателно и сте прави да казвате да не 
прекаляваме в тази част, но така се случва, че 12-та година все слушам, че всичко е продадено, 
приходите са приключили, нищо няма, но се оказва, че всяка година има, благодарение на които ние 
се развиваме. Каквито и коментари да има, десетилетия в Северозападна България, като цяло най-
големите положителни промени са Община Монтана, това е мнението и оценката на институциите и 
на други хора и разбира се на нашите съграждани. Затова § 40-40 тази година ще има една промяна, 
така Ви отговарям на отчета, защото следващия месец ще се върнем на тази тема, при която вече 
средствата по §40 ще могат да бъдат използвани не само за основен, но и за текущ ремонт това 
настоявахме общините при среща с Министър Дянков. Ние законодателно миналата година бяхме 
притеснени и нямахме тази законова възможност това нещо да го използваме. Надявам се в тази 
година това нещо да успеем. Разбира се, че търсим резерви и една част от днешните решения поне 
три или четири от решенията, които отиваха към преструктуриране са свързани точно с резерви, за да 
не се получава това, което казвате едни хора да излизат в неплатен отпуск. Ние все пак не допуснахме 
срив в тази част в системата, като обслужване и за разлика от други места не изхвърлих десетки хора 
на улицата, каквато законова възможност имах от август месец в това число с хората, с които работя в 
екип в общината и всички второстепенни звена. Аз мисля, че тази година това което ще предложа 
няма да бъде свързано с подобна корекция и с подобно притеснение за огромна част от хората, поне 
тези които останат. Това нещо ще стане ясно още следващата сесия и аз смятам, че ще се опитаме 
максимално да планираме добре това нещо. Въпросите, които отправят гражданите и към мен и към 
вас в повечето случай са въпроси, които се отправят в разходната част. Това ви е до болка известно 
вече имате опит всичките в приходната част са по-малко, повечето са в разходната. В желанието си да 
свършим повече работа в крайна сметка, затова сме тук, да така отговарям и за автомобила за Детска 
млечна кухня. Той беше коментиран един път, след това втори път от там, ние купихме за кучетата 
автомобил, за децата не можем да купим, можем да купим, когато имаме и когато изкараме. Един 
автомобил да има в Местни приходи тази година, който ще заложим той ще бъде за Детска млечна 
кухня. Сега заради преходния остатък, за който говорих преди малко имаме възможност за две 
специализирани звена, какъвто е Дома за възрастни в Г.Вереница и какъвто е Комплексът за 
социални услуги с този преходен остатък в Държавните дейности ще бъде реинвестиран вътре точна 
за това, за което задавате въпроси в другите звена, за да не излезе така, че парите се харчат само за 
ДМС, а в другата част такова предложение няма. Аз мисля, че въпреки това ние ще имаме подобна 
възможност в рамките на тази година и като предложение за Бюджета за 2011 година ще го направи 
коректно. Разбира се има от отделни съветници и други предложения и други мнения. Това е 
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периодът, в който ние ще го коментираме, защото сега влизаме в този период, спазваме 
законоустановения срок. Използвам случая на финала на отговора да кажа, че законоустановения 
срок за приемане на Бюджета е 22 Февруари, а нашия последния четвъртък е 17-ти Февруари. Разбира 
се предполагам, че Председателя ще даде допълнителна информация за организацията, която сме 
направили по традиция, за да бъде събрано всичко на едно място, да могат да се коментират всички 
предложения на едно място. За да можем максимално да се доближим до рамката, защото това е 
нашата обща отговорност в крайна сметка. Аз мисля въпреки кризисната ситуация, която имаше в 
Европа и в Света особено 2009 год., въпреки това има доста неща, които са свършени и които можем 
да покажем и които са единични за България, т.с. за Монтана в цялата и 120 годишна история. Ние в 
края на тази година ще празнуваме 120 години от обявяването на Фердинанд за град. Това е 
коментарът, който го правя по конкретните въпроси, защото има поне пет записа в тази част. 
Възможно е да има и други предложения, които не коментирате в момента тук от различни 
съветници. Аз мисля, че имаме малко повече нормално и добро време за реализирането на подобен 
род въпроси. Преди сесията се пошегувах, че е имало питане до Парламента от Кмета на д-р 
Йосифово за кола, Гл. секретар Славчов е отговорил, че чака становище от общината има възможност 
едно от селата да получи такъв автомобил нещо, което би било много добре ако стигне до край и това 
становище, което е необходимо да приготвим от общината ние ще го направим. Това е един 
класически пример, че се стараем в тази част до колкото ти позволяват възможностите да предложиш 
на принципала или в случая на Министерството на финансите да одобри или да не одобри това 
предложение. Искам да ви кажа, че няма становище на нито едно второстепенно звено, на нито една 
институция, на нито един кмет, на нито едно кметство, което да е спряно, което да е върнато назад 
или което да не е придвижено, дори в някои от случаите подозирайки, че ще има подозрения, че еди 
кои си неща не гледаме с добро око, защото са били от еди кой си. Няма такова нещо, всяко едно 
предложение, което е дошло от кмет на кметство няма значение кой какъв е, нищо не е спряно. Дори 
в случаите, в които трябваше да пиша предложения да кажем по една програма и знам, 
предварително ще ми отговорят, че ние нямаме право да участваме по Програма за развитие на 
селски райони, както се радвам сега, радвам се, че не можем по САПАРТ и по селски райони, защото 
там са много проблеми и много разправии, другите казват поне в тази част се отървахте. Ние, които
сме с еквивалент жители и в общината има един град над 30 хил. души нямаме право да участваме в 
северозападна България сме пак Монтана, Враца и Видин, т.с. по програмите за селските райони това 
все пак е некоректно към селата, които са в нашите общини. Вашите коментари и мнения по 
отношение на изпълнението или неизпълнението на бюджета за 2010 год., аз го гледам съвсем 
реалистично и коректно, защото честно казано ако в средата на година бяхте казали, че ще стигнем до 
тези проценти и тези нива сега, дори аз съм леко изненадан в положителна посока, защото това беше 
най-тежкия период в които трябваше с най-малко хора да свърша най-много работа. Трябва да кажа, 
че голяма част от екипа включително и второстепенните звена реагираха доста коректно, затова 
успяхме да свършим не малко работа, разбира се не цялата, но за част от нея има и обективни 
причини. Благодаря ви за подкрепата на отчета, надявам се така конструктивно да реагираме и при 
приемането на най-важния документ за една община за календарната година приемането на бюджета, 
което е наша следваща тема в близките дни.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Други желаещи за изказвания? 
Заповядай Златко Тодоров:

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-ми колеги, първо искам да поздравя г-н Йотински за избора, 
който е направил за говорител, може и някои други да почерпят този почин. Ще отговоря на Вас не на 
нея, затова което каза, ще бъда съвсем кратък. Тук казаха за корекции на бюджета, за кризи и т.н. 
само ще спомена за това управление, че имаше някои и г-н Йотински говореха, че изобщо кризата ни 
е отминала, тя изобщо няма да дойде при нас, поне така си спомням, че беше. За приходната, аз не 
мога да направя връзката за приходната част със Световната криза от местни приходи, но ще кажа 
нещо друго – ние, когато приемахме Бюджет 2009 тогава станахме и казахме нашите съображения, че 
тогава бюджетът беше раздут, което наистина беше така и г-н Кмета каза, че тогава приходите са 
били 62%, аз говоря предимно за собствени приходи, тази година приходите са 80%. В началото, 
когато приемахме бюджета отново станахме и казахме, че се страхуваме по някои пера дали ще бъдат 
събрани. Тогава представителите на Вашия говорител не взеха никакво мнение по този въпрос 
безрезервно го подкрепиха интересно защо сега го казват това нещо, а не го казаха в началото. Така 
че смятам, че това, което го казваме г-н Кмета го е взел предвид 2009 и сега 2010 год. може да го 
вземе в предвид и за 2011 год., когато се направи бюджета и затова се надявам, че собствените 
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приходи за 2011 год. ще бъдат в още по-голям размер. Защото, ако бяха изцяло се съобразили с това, 
което казахме аз съм сигурен, че и сега щяха да бъдат с по-голям процент на изпълнение на собствени 
приходи. Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Златко Тодоров. Други за изказване? Йотински 
искаш реплика? Не даваш този път думата на говорителя. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-жи и г-да, в Правилника за работата на ОбС е казано, че 
водещата комисия в случая бюджетната взема решение и излага своето становище. Не само 
Председателя на комисията, а и други от членовете на комисията може да вземе отношение. 
Припомням го това, защото не за първи път аз съм водил разговори в комисията по Бюджет и 
финанси, предлагал съм в някои случаи Секретаря на комисията г-н Крум Милетиев той да вземе 
отношение, а сега за последното се разбрахме, че от името на комисията по Бюджет и финанси 
Камелия Трифонова ще се изкаже, като тя изрично ми каза – но аз ще изложа и мой лични 
съображения. Така че съобразявайки се с Правилника за работа на ОбС, на това основание така сме се 
разбрали. Второто нещо – видно е, до къде се е стигнало от отчета на бюджета, какво е направила 
Община Монтана. Забележете колеги, пицата на Община Монтана не е постна. Благодаря ви.      

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Йотински. Славчов, заповядай, ако правите такива 
дребни закачки по-добре да не ги правите. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Не няма. У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, колеги, смятах да не 
се изказвам, но няма как да стане. първо към колежката и колегата Йотински ние си спомняме 
Февруари месец една пламенна реч в стил преди 89-та имаше от тази трибуна, колко е велик 
бюджета, как е изпълнен, сега и Кмета го потвърждава, но когато четем цифрите, нека да ги четем 
правилно. Значи съотношението между делегирани от държавата и местни е 53 на 47, Държавата е 
приела 14 мил.лв., има 1 мил.лв. преходен остатък – всичко е нормално тук не грешим нищо, 
общината предлага 14 мил.лв., а събира 10 мил.лв. Значи вината е и в ръководството на общината и в 
нас, като ОбС, че сме гласували средства, които не можем да съберем, т.с. приходи, които няма как да 
ги постигнем. Така че ако трябва да се сърдим на някого трябва да се сърдим на и на нас самите, 
всички които гласуваха „за” Бюджет 2010 на Община Монтана в частта Местни приходи. Това за 
втора поредна година се случва, гласуваме си едни цифри и накрая получаваме едни суми в края на 
годината, които са задължения, къде милион, къде над милион, на за да бъдат постигнати тези 
резултати трябва да има по-голяма сума на приходи с ясното съзнание, че те няма да бъдат 
изпълнени. Молбата ми е, когато правим за следващата година бюджета този път да се съобразяваме 
с това, което ще изпълним по прихода и да залагаме такива разходи съобразени с тези приходи, които 
очакваме.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Славчов. Иво Цветанов Иванов.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, г-н Кмете, съзнавам, че голяма част от групата ще ми 

е сърдита в момента, защото половин час искат почивка и аз исках да избутаме по-бързичко точките. 
Разбира се на отчета на бюджета, в който са вложени доста цифри през годината няма как това да 
свърши за тези 10 или 15 мин. Няколко неща ще кажа, разговора се получава интересен, но разбира се 
ние няма как в началото на годината да кажем, че ще изпълним, т.с. които и да е следващ бюджет 
винаги ще искаме малко повече, отколкото реално можем да съберем приходи. Защото аз ще се върна 
назад десетина години, когато имаше един лидер на десницата една част от по-старите кънки ще ме 
разберат, кой е човекът, който казваше „Абе децата реват вече не искат кукличка, а ние зорлем им 
викаме, че няма да им дадем тази кукличка”. Този лидер беше присърце на много хора, включително 
и на мен в онова време, при бюджета е същото, когато 62 хилядна община повечето хора искат и те да 
получат кукличка няма как зорлем да не заложим и да ни е бюджетът под това, което ние реално ще 
искаме да очакваме дори ако щете и наравно. Включително тук има пера, които сме преизпълнили, 
разбира се ние имаме възможността на полусезона, юни месец да направим актуализацията на 
бюджета, но има някои изненади, както в минус така и в плюс на приходната част на бюджета. Има 
пера, които ние сме преизпълнили, има пера обаче, които са зейнали огромни дупки. За една част от 
дупките г-н Кмета даде обяснение, аз по-скоро се спирам на едно негово обяснение за положителната 
част, то е и 1% в Местни данъци и такси, как са постигнати тези 101%, той си знае, това става по един 
начин с авторитетно управление, ако това авторитетно управление го приложим и в други сфери в § 
40-40 аз съм уверен, че и там процента няма да е този, но аз съзнавам, че все пак, каква е била пицата 
няма никакво значение, днес 2011 год. пицата за 2010 е изядена и затова каквото и да говорим, трябва 
да гледаме пицата за 2011, а онази за 2010 просто е свършила. Да не нарушаваме добрия тон, които 
вървеше предлагам една процедура да прекратим разискванията и да преминем към гласуване. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иво Иванов. Г-н Кмета иска да вземе 

отношение не можем да не му дадем думата. След което процедурата за прекратяване на 
разискванията.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: По Правилник имам право. Няма да влизам в подробности, защото 
позицията като цяло е ясна. Искам само да добавя няколко щрихи и мисля, че с финала на тези думи, 
значи картината кой какво е предлагал, кой какво е изпълнил и кой какво е направил ще я дадат 
хората след девет месеца. Ние сега можем да говорим много неща, само искам да кажа това – хубаво 
е, когато се коментират различни теми в тази част да изхождаш от позицията и разбира се да си 
позитивен. В този мандат работя с две различни правителства, с две различни областни управи и с 
различни народни събрания и т.н. Всеки един човек прави сравнение в тази посока аз мисля, че това е 
добър, силен и стабилен мандат като цяло нямам предвид само последната година и половина и това с 
факти ще го защитя. Дано повече хора да са в посока предложения за позитивна работа, а не 
заяждания и обжалвания на решения, където част от парите ги няма от там. Това е очевидно, че 
когато се заяждаш на дребно и не можеш по друг начин да направиш нещо, като политическо 
изказване то няма как да дойде и няма как да влезе, просто трябва да преглътнеш този период или да 
преглътнеш тази част и да отидеш на другата. По темата – до колко сме искали, как сме се 
презастраховали, дали има криза или няма криза, тук всеки един от нас е експерт ние с Дянков най-
големи. Аз си мисля, че в заключение на това нещо мога да кажа, че най-вероятно и в тази година 
проблема с § 40, за който Иван говореше сигурно ще остане и забележете в тази част никакви 
политически отношения не мога да направя, защото един от най-добрите ми приятели и Кмет на 
много голяма община, на най-богатата в България, чиито Кмет е от ГЕРБ ми каза, че Данъка за 
възмездни сделки е на по-нисък процент от нашия заради тези с хеликоптерите, които обикалят и по 
морето и са изгонили инвеститорите. В Януари на 2010 год. не мога да знам в крайна сметка ние 
говорим за най-атрактивните и за най-големите, а какво да говорим за в другата част. Понеже 
годината е такава, в която ще изкарат много имоти, дано да изкарат на всичките имотите, които имат 
и винаги нечии нарастват в предизборна обстановка, после се оказва, че няма подобно нещо. Това е 
един проблем за 2,5% Данъка от възмездни сделки, който касае всички ни в България, това трудно 
можеш да го оцениш, примерно една година по-рано, когато има различни процеси, които влияят в 
позитивен или в негативен план. Дали е висок процента, значи след като г-н Герджиков ми каза, че 
изпълнението на София е 54%, 98% е добър процент. Да има и такъв които не е толкова добър и не 
сме се справили, но има друг процент за изпълнение от който не се притеснявам и това е наша обща 
заслуга, като работа. Очевидно няма да избягаме от тази рамка, колкото и да сега да ме подтиквате 
всичките, да не отиваме в голяма рамка. Няма да отидем, ние не сме безотговорни хора, от малкото 
общини, областни центрове, които няма да направя удоволствието в момента да търся 
инвестиционните кредити, въпреки че и Токио и Ню Йорк и всички сериозни общини имат такива 
кредите, за да има да ми ги спре някого девет месеца. И в предишните три мандата, които приключват 
сега в изборни години никога не съм предлагал такива кредити, за да не започнат приказките и 
подозренията, че това се прави с някаква друга цел. 2011 година няма да вляза в тази група на общини 
и областни центрове, които ще търсят, това което не може да стане с пари става с доста пари, като ги 
няма собствените приходи има кредитни институции, които дават милиони и други подобни в тази 
посока, това може да се компенсира, за сметка на десет години на тези след нас без значение кои и 
какви са, които ще трябва да ги връщат. Подобно предложение няма да направя, но не мога да кажа, 
че няма да направя предложение за работа тази година, защото тя по нищо няма да отстъпва и като 
условие и като темпове на развитие на предходните години. Аз съм убеден, че 2011 година ще бъде 
по-добра от 2010. Не знам в каква част ще успеем да се справим с изпълнението, това не е само мой 
проблем, разбира се основно е мой, защото като Кмет внасям този проект. Ако имате нещо, което 
смятаме, че е прекалено или трябва да се откажем от него, общата воля ще реши дали това да го 
направим или да не го направим. Все пак мисля, че всички заедно за мен поне 2010 година беше по-
добра година. Искам да благодаря на всички групи, правейки анализ на единадесетте си години до 
сега мисля, че беше една конструктивна, позитивна година, като цяло, защото съм свидетел на 
всевъзможни неща за тези 11 години и колкото и тривиално да звучи както каза Крум това е заслуга 
на всички, затова че имахме повече време за работа и по-малко време за обструкции и други неща, 
които няма как като политически орган да не излезем от тази роля. Благодаря ви още веднъж за това 
нещо. Всички заедно ще решим каква да бъде рамката в тази последна за този мандат говоря, аз се 
надявам да намерим най-добрия вариант, така че да не отидем в крайности. Бъдете сигурни, че няма 
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да предложа вариант, който ще отиде в крайности и за четвърти път в подобна ситуация и подобна 
година няма да предложа активен кредитен инструмент, който да натовари общината с едно 
единствено изключение, когато става въпрос за съфинансиране и европейски средства едно от най-
важните и тежки решения, за жалост свързани с разходната част и доста пари това ще бъде 
финансовия меморандум и съфинансиране на за водния цикъл с който трябва да се ангажираме, като 
община и няма къде да мърдаме, нито ние нито другите, които са в подобна ситуация. Той може би 
ще ни наложи някакви неща, които ще ги вземем като решение тук. Иначе други такива крачки в една 
или друга посока с някаква популиска цел бъдете сигурни, че в тази 2011 година няма да бъдат 
предложени. Аз се надявам всички да се включат много активно и да помогнете с опита, който имате 
той не е малък да приемем един по-добър бюджет за 2011 година.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има процедурно предложение за 
прекратяване на разискванията. Противно становище? Няма. Моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията да гласува 

„За” – 26, 
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0
Приема се
Конкретни предложения по отчета не бяха направени, въпреки отворилите се разисквания, 

затова преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Ангелина Стоичкова За Камелия Трифонова За
Ани Стаменова За Крум Милетиев За
Ант. Александрова За Любомир Бояджиев ----
Бойко Димитров За Людмил Джурджов За
Борис Тачев За Найден Найденов ----
Валтер Аспарухов За Нистор Каменов За
Веселин Игнатов ---- Павел Цочев За
Диман Георгиев За Петко Петков За
Димитър Йотински За Пламен Мечков За
Емил Ангелов За Росен Белчев За
Златко Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло Георгиев За Светозар Григоров За
Иван Тодоров За Станислав Станоев За
Иван Славчов За д-р Тодоров За
Иво Гигов ---- Тодор Тодоров За
Иво Иванов За Юлиан Александров За
Ивета Станкова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 585

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.30 ал.1 и чл.42 ал.4 от Закона за 
общинските бюджети и чл.60, ал.1 от Наредбата за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Приема отчета за касовото изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства 

на Община Монтана за 2010 година.
Приложения: Справки : 1-а,б,в,г; 2; 3-а,б,в,г; 4; 5 и 6. 
2. Приема отчета на местната комисия  по чл.8 от ЗУПГМЖСВ за 2010 г.
Приложения: Справка 7.
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Председателя на Общински съвет – Монтана направи съобщения относно 
предстоящата организация и реда за работа на Общинския съвет и постоянните комисии във 
връзка с обсъждане и приемането на Бюджет 2011 за Община Монтана. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: ПИТАНИЯ.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме точка Питания. Миналата сесия бяха поставени 
две питания от Камелия Трифонова. Едното беше за редовността на автобуса до Д.Рикса и второто 
питане беше по отношение на Оперативна програма, която кандидатствахме за ремонтиране на 
детските градини. Отговорите предварително са й дадени и на двете питания, ако желае да изрази 
своето отношение по отговорите, заповядай Камелия.   

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Кмете, мога да кажа, че не съм доволна и от 
двата отговора, затова пък на третия въпрос виждам, че има развитие, вече е по-топло в залата. По 
първото ми питане за редовността на автобуса, отговорът е, че в Договора, който е сключен с 
превозвача е наложена клауза, с която превозвача може след като уведоми общината може да не 
изпълнява определена линия, от която смята, че не е нужна. Писмо е подадено и фирмата вече не 
изпълнява линията. С което аз не съм особено съгласна, не знам защо в договора въобще може да има 
такава клауза, тъй като до колкото знам сме приемали в ОбС за изменение на общинска транспортна 
схема и смятам, че едно такова отпадане на някаква линия трябва да стане след по-сериозни анализи, 
а не просто с едно уведомително писмо от превозвача, че от утре натам няма да я изпълнява. Да не 
говорим, че линията не се изпълнява от поне три месеца преди да е подадено писмото. Другия ми 
въпрос, въпросът беше след като е отхвърлен проекта за административно несъответствие за ремонт 
на пет детски градини в Област Монтана, ще бъдат ли извършени все пак тези действия и ако „да” от 
къде ще се покрие финансирането, предполагам, че и на обсъждането на Бюджета може да стане на 
въпрос за тези детски градини, но отговорът е само от къде са били финансиране предстоящите 
ремонти и че общината ще продължи да търси средства за ремонт на тези градини. За което и този 
отговор не ме удовлетворява, не се казва от къде ще се търсят тези средства.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли желаещи да поставят нови питания към Кмета на 
Община Монтана? Не виждам.  

Закривам 49-та сесия на ОбС – Монтана. 

Заседанието бе закрито в 16,30 часа

Протоколчик:………………….

/Мария Петрова/

Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/


